
وقتی هوا بس ناجوانمردانه گرم است  

وضعیت قرمزِ اشعه فرابنفش

رکوردشکنی های برقی یکی 
 پس از دیگری ادامه دارد؛ 

صرفه جویی را »خیلی جدی« 
بگیرید

بر فراز قله های 
مصرف!

 به بهانه بلاتکلیفی گلزن پیشین 
ذوب آهن در بازار تابستانی 

 تبریزی؛ 
از مهره کلیدی

 گاندوها تا مهاجم
طلسم شده لیگ 
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باقی ماندن 4000 گذرنامه زیارتی متقاضیان 
اصفهانی از سال قبل

 دستگیری متخلفان کشف آثار تاریخی در 
پارک ملی کلاه قاضی اصفهان

آزادراهِ خراب و گران!
عوارض آزادراه  کاشان-قم ۳0 درصد گران شد

40 پروژه در بخش 
درمان تأمین اجتماعی 
اصفهان در حال اجرا و 

طراحی است 

افزایش ۳۵ درصدی 
نرخ سرویس مدارس 

اصفهان در سال 
تحصیلی جدید

اجتماع سالانه همسران شهدای مدافع حرم و 
امنیت اصفهان

8 77
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

یکشنبه  ۷ مرداد ۱40۳
۲۲ محرم ۱44۶

۲۸ جولای ۲0۲4
شماره 4۱40

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵000 تومان

آگهی فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای همزمان 
با ارزیابی کیفی )روش یکپارچه(

روابط عمومی شرکت سهامی آب منطقه ای اصفهان

)شماره فراخوان در سامانه ستاد ایران ۲00۳00۱۲0۵0000۲۸ (
شركت سهامی آب منطقه ای اصفهان در نظر دارد عملیات بهره برداری و نگهداری از تأسیسات آبی و شبكه های آبیاری و زهکشی شهرستان سمیرم 
را از طریق مناقصه عمومی یک مرحله ای همزمان با ارزیابی کیفی )روش یکپارچه( و با شرایط و مشخصات زیر به پیمانكار واجد صلاحیت واگذار 

نماید. لذا از مناقصه گرانی كه تمایل به شرکت در مناقصه مذکور دارند، دعوت می گردد نســبت به دریافت اسناد استعلام ارزیابی کیفی و اسناد 

مناقصه از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ایران( به نشانی اینترنتی )www.setadiran.ir( و به شماره فراخوان فوق اقدام نمایند.

مبلغ برآورد: ۱۵۲,۳۶۵,۶۱۸,۱۲۳ ریال )یکصد و پنجاه و دو میلیارد و سیصد و شــصت و پنج میلیون و ششصد و هیجده هزار و یکصد و بیست و 
سه ریال( است.

مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: ۷,۶۱۸,۲۸0,90۶ ریال )هفت میلیارد و ششصد و هیجده میلیون و دویست و هشتاد هزار و نهصد و شش 
ریال( و نوع آن از تضمینهای معتبر جدول شماره 4 بند الف ماده 6 آئین نامه تضمین معاملات دولتی مصوبه هیأت وزیران به شماره 123402/ 
ت50659 هـ مــورخ 1394/09/22 و نیز تبصره ماده 11 آیین نامه اجرایی بند هـ تبصره 5 ماده واحده قانون بودجه سال 1397 کل کشور موضوع 

تصویب نامه هیأت وزیران به شماره 12155/ ت55264هـ مــورخ 1397/12/09 و نیز ماده 9 قانون حداکثر استفاده از توان تولیدی و خدماتی در 

تأمین نیازهای کشور و تقویت آنها در امر صادرات مصوب 1398/02/15 مجلس شورای اسلامی و مندرج سایر قوانین و مقررات جاری در صورت 

شمول باشد. 

اعتبار پروژه: تأمین مالی توسط مناقصه گزار )کارفرما( و نوع اعتبار طرح اعتبارات جاری )هزینه ای( شرکت سهامی آب منطقه ای اصفهان است.
شرایط مناقصه گر: مناقصه گر باید دارای گواهینامه صلاحیت معتبر پیمانکاری پایه ۵ و یا بالاتر )۱ لغایت ۵( در رشته آب از سازمان برنامه و بودجه 
یا گواهینامه معتبر صلاحیت بهره برداری و نگهداری از شبکه های آبیاری و زهکشی پایه سه یا بالاتر )۱ لغایت۳( از شرکت مادر تخصصی مدیریت 
منابع آب ایران و دارای ظرفیت آزاد )مبلغ و تعداد کار مجاز( و دارای گواهینامه تایید صلاحیت ایمنی معتبر در زمینه فعالیت آب از وزارت تعاون کار 

و رفاه اجتماعی باشد. سایر شرایط مندرج در اسناد استعلام ارزیابی کیفی و مناقصه می باشد.

محل اجراء: واقع در استان اصفهان- در محدوده شبکه های آبیاری و زهکشی شهرستان سمیرم می باشد و مدت اجراء ۱۲ ماه شمسی است.
مدت اعتبار پیشنهادهای مناقصه ۳ ماه شمسی با یکبار قابلیت تمدید با همین مدت از آخرین مهلت ارائه پیشنهادها است.

نام و نشانی مجری طرح و دســتگاه نظارت: الف( نماینده کارفرما و مجری طرح: معاونت حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اصفهان به 
نشانی اصفهان- پل خواجو- آبشار اول- ساختمان شماره دو- ب( دستگاه نظارت )مشاور(: معاونت حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 

اصفهان )مدیریت بهره برداری و نگهداری از تاسیسات آبی( به نشانی اصفهان- پل خواجو- آبشار اول- ساختمان شماره دو
تاریخ، مهلت، نشانی و نحوه دریافت اسناد مناقصه و استعلام ارزیابی کیفی و ارسال پاسخ:

کلیه مراحل ارزیابی کیفی و مناقصه از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ایران( به نشانی اینترنتی www.setadiran.ir انجام 

خواهد شد. مناقصه گران جهت شرکت در مناقصه، مطابق شرایط و مواعد زمانی قید شده در آن سامانه )به شماره فراخوان فوق( مهلت خواهند 

داشت نسبت به دریافت اسناد اســتعلام ارزیابی کیفی و مناقصه و ارسال پاسخ ارزیابی کیفی و پیشــنهاد مناقصه به صورت همزمان و از طریق 

همین سامانه اقدام نمایند.

نشانی مناقصه گزار: اصفهان- پل خواجو- بلوار آئینه خانه- جنب هلال احمر- شركت سهامی آب منطقه ای اصفهان- کد پستی 8164676473- 
صندوق پستی 391 

نوبت اول

م الف: ۱758۲۱5

نوبت دوم

م الف: ۱755845

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.ir

حسین دهقان-  شهردار میمه

*آگهی مزایده *

شهرداری میمه به استناد مجوزهای شماره  40۱/۳۱ مورخ ۱40۳/۳/۳ و شماره 40۱/۱9۳ مورخ ۱40۲/۱0/۱9  شورای محترم 
اسلامی شهر  در نظر دارد به منظور تجمیع و استقرار مشاغل نیمه مزاحم شهری ) گروه صنعتی الف(  ازطريق مزايده عمومی 
نسبت به فروش یک  پلاک  زمین واقع در غرب خیابان  کمربندی شهر میمه با کار بری کارگاهی  اقدام نماید . لذا متقاضيان 
می توانند از تاریخ درج آگهی درروزنامه حداكثر تا تاریخ ۱40۳/۵/۶  به سایت الکترونیکی ستاد ایران  مراجعه و نسبت به 
دريافت فرم مربوط به  شركت در مزایده  اقدام و یا جهت کسب اطلاعات با شماره تلفن4۵4۲۲4۳4 – 0۳۱ این شهرداری 

تماس حاصل و یا به سایت WWW.meymeh.irمراجعه نمایند. 
ضمناً شهرداری دررد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات مختار است و هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده می باشد. 

 »رینگ پساب« گام  
زیرساختی شهرداری 

 برای کاهش تنش
آبی در اصفهان



یکشنبه  ۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۲ محرم ۱۴۴۶ / ۲۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۰

 ۱۰ هکتار گندم زار در سمیرم سوخت
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان گفت: ۱۰ هکتار مزرعه گندم در پادنای ســمیرم در آتش 
سوخت. منصور شیشه فروش در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: وقوع حادثه حریق ساعت ۱۳ بعد از ظهر 
پنجشنبه در بخشی از مزارع گندم روستای چهارراه و سادات آباد بخش پادنای سفلی شهرستان سمیرم 
گزارش شد. به گفته وی، عوامل یگان حفاظت از منابع طبیعی با همکاری نیروهای مردمی، آتش نشانی، 
بخشداری، دهیاری و تیم های حریق پس از سه ساعت موفق به مهار آتش شدند. مدیرکل مدیریت 
بحران استانداری اصفهان خاطرنشان کرد: بر اثر این حادثه ۱۰ هکتار از مزارع گندم در آتش سوخت و 
متحمل خسارت شد. شیشه فروش افزود: علت حادثه افزایش دما و عوامل انسانی ارزیابی شده که 

به علت وزش تندباد دامنه حریق گسترش یافته و سطح بالایی از گندم زار را درگیر آتش کرده است.

فرمانده انتظامی اردستان خبر داد

توقیف ۴۵ دستگاه موتور سیکلت متخلف در  اردستان
فرمانده انتظامی شهرستان اردستان از توقیف ۴۵ دستگاه موتور سیکلت متخلف در اجرای طرح های 
ارتقای اجتماعی در این شهرستان خبر داد. مصطفی صادق زاده در گفت گو با »ایمنا« اظهار کرد: پلیس به 
منظور پاسخگویی به مطالبات مردمی و جلوگیری از تردد موتور سیکلت سوارانی که با حرکات نمایشی 
و پرخطر ضمن ایجاد خطرات جانی و مالی برای خود موجبات وحشــت و مزاحمت برای شهروندان 
می شوند طرح های برخورد با موتور سیکلت سواران متخلف را به اجرا درآورد. وی افزود: عوامل پلیس 
راهور با همکاری کارکنان انتظامی شهرســتان با اجرای متعدد طرح های ارتقای امنیت اجتماعی در 
راســتای برخورد با پلاک مخدوش، فاقد پلاک و گواهینامه، دستکاری غیرمتعارف با آلودگی صوتی، 
تخلفات حادثه ساز، دستور قضایی توقیف و عدم رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی، اقدام به توقیف 
۴۵ دستگاه موتورسیکلت متخلف کرده اند. فرمانده انتظامی شهرستان اردستان تصریح کرد: در اجرای 
این طرح ها، با راکبان موتور سیکلت های متخلف برخورد و ۴۵ دستگاه موتور سیکلت توقیف و روانه 
پارکینگ شد. صادق زاده گفت: طرح ارتقای امنیت اجتماعی با هدف برقراری نظم و امنیت ادامه داشته 

و با موتورسوارانی که به حقوق دیگران احترام نگذاشته و قانون شکنی می کنند برخورد خواهد شد.

شهردار نایین خبر داد

تجهیز آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری نایین به 
موتورسیکلت پیشرو

شــهردار نایین گفت: با توجه به وجود ۱۱۰ هکتار بافت تاریخی در شــهر نایین، آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری نایین به یک دستگاه موتورسیکلت پیشرو تجهیز شد. حسن شفیعی در گفت وگو با 
»ایمنا« اظهار کرد: آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری نایین به منظور تسریع در خدمت رسانی به 
شهروندان در حداقل زمان ممکن و کاهش خسارات ناشی از حوادث، اقدام به خرید و تجهیز یک دستگاه 
موتورسیکلت پیشرو برای انجام عملیات های امداد و نجات و اطفا حریق کرده است. وی افزود: با این 
اقدام زمان رسیدن نیروهای عملیاتی به محل حادثه کاهش می یابد و با توجه به افزایش خودروهای 
سطح شهر و ازدیاد ترافیک شهری، با این اقدام درصد زیادی از مشکلات نیروهای عملیاتی در رسیدن 
ســریع به محل حادثه را کاهش می دهد. شــهردار نایین گفت: به همین منظور شهرداری نایین این 
موتورسیکلت را با اعتباری بالغ بر ۵ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال خریداری، تجهیز و در اختیار آتش نشانی 
قرارداد. شفیعی تصریح کرد: این نوع موتورسیکلت در تسریع نقل مکان به نقطه مورد نظر می تواند بسیار 
مفید باشد و با وجود ۱۱۰ هکتار بافت تاریخی شهر نایین با معابر و کوچه های با عرض کم و حتی حوادث 
کوچک، این موتورسیکلت گزینه بسیار مناسب تری برای خدمت رسانی سریع و به موقع به همشهریان 
است. وی گفت: این موتورسیکلت پیشرو در برابر حوادث کوچک و با مقدار کم و حتی مشکل حشرات 

و حیوانات موذی در منازل می تواند گزینه مناسبی باشد.

شهردار اردستان:

۶۰ درصد معابر شهری نیاز به روکش آسفالت دارد

شــهردار اردســتان گفت: با برآوردهای به عمل آمده ۶۰ درصد از معابر و 
خیابان های این شــهر به روکش آســفالت نیاز دارد که با بودجه کنونی 
شهرداری امکان ترمیم آسفالت تمامی مناطق شهری در کوتاه مدت وجود 
ندارد. معین مهدانیان در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: با توجه به نیازی 
که در شهر اردستان احساس می شد و به منظور ایجاد نشاط اجتماعی و 
افزایش زیرساخت های تفریحی در شهر، شهرداری اردستان در تلاش 
است تا یک مجموعه شهربازی را با سرمایه گذاری بخش خصوصی در 
اردستان ایجاد کند. وی با اشاره به دومین نشست با سرمایه گذار بخش 
خصوصی برای راه اندازی شهربازی در اردستان، افزود: با پیگیری های 
انجام شده و وضعیتی که پارک پردیسان اردســتان داشت، این مکان 
با ســرمایه گذاری ۳۰۰ میلیارد ریالی بخش خصوصی به یک مجموعه 
خانوادگی و تفریحی تبدیل خواهد شد و در کنار آن شهربازی نیز راه اندازی 
می شود. شهردار اردســتان گفت: موافقت های لازم با بخش خصوصی 
صورت گرفته و اکنون به دنبال مجوزهای استانی آن هستیم و اگر مشکلی 
پیش نیاید فاز اول این مجموعه امسال افتتاح می شود. مهدانیان ارتقای 
کیفی پارک های سطح شهر را یکی دیگر از برنامه های مدیریت شهری 
عنوان کرد و گفت: تعدادی بازی خلاقانه و دسته جمعی ویژه نوجوانان 
و جوانان در پارک شهدای گمنام شــهرداری نصب شده است و به مرور 
وسایل مابقی پارک های شهر ارتقا خواهد یافت. وی مطالبه اصلی مردم 
اردستان را همچنان بهبود آسفالت معابر شهری عنوان کرد و گفت: با توجه 

به دریافت قیر دولتی برای یک ماه آینده دو خیابان اصلی شــهر شامل 
خیابان هلال احمر و لاین دوم خیابان اصلی شهرک امام حسن)ع( به 
طور کامل آسفالت می شود. همچنین المان جدید میدان پرستار اردستان 
تا پایان سال رونمایی می شود. شهردار اردستان با بیان اینکه هر خانواری 
که در کوچه و محله مشکلی درزمینه آسفالت داشته باشد محله خود را 
در اولویت می بیند، گفت: با توجه به مطالبه ای که در خصوص وضعیت 
آسفالت در محلات قدیمی شــهر وجود دارد، پیگیر دریافت ۱۲۰ تن قیر 
یارانه ای برای آسفالت بافت های قدیمی شهر هستیم و به محض دریافت 
آسفالت ریزی در هفت محله قدیمی شهر شروع خواهد شد. مهدانیان 
خاطرنشان کرد: با برآوردهای به عمل آمده ۶۰ درصد از معابر و خیابان های 
این شهر به روکش آسفالت نیاز دارد که با بودجه کنونی شهرداری امکان 
ترمیم آسفالت تمامی مناطق شــهری در کوتاه مدت وجود ندارد. بعضاً 
شاهد گلایه های بسیاری از وضعیت آسفالت معابر هستیم و این در حالی 
اســت که کارها طبق برنامه در حال انجام بوده، اما سطح معابر و خرابی 
آنها به حدی وســیع است که طی یکســال نمی توان وضعیت را سامان 
داد. وی با بیان اینکه عمده مشکل خرابی آسفالت مربوط به بیش از ۱۵ 
تا ۲۰ سال قبل می شود و حفاری هایی که در سال های قبل انجام شده 
است، گفت: شهرداری اردستان توان خرید قیر به صورت آزاد را ندارد و باید 
علی رغم اینکه منتظر قیرهای دولتی باشیم، با کمک مسئولان شهرستانی 

رایزنی هایی را برای دریافت قیر داشته باشیم.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی 
اصفهان گفت: آنچه مزیت نسبی صنعت شهرستان 
نایین است و باید بیشــتر به آن توجه کرد، صنایع 

معدنی این شهرستان است.
امیر کشانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: امروز 
طی سفری با همراهی فرماندار ویژه نایین و رئیس 
اتــاق بازرگانی، صنایــع، معادن و کشــاورزی این 
شهرســتان، از برخی واحدهای تولیدی و صنعتی 

نایین بازدید کنیم.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی 

اصفهان  ادامه داد: به لطف خدا در شهرستان نایین 
بحث صنعت، رو به رشــد و آینده دار اســت و این 
شهرستان از قدیم به فرش و صنایع دستی و مناطق 
گردشگری و کویر شناخته می شود و پتانسیل های 

خوبی نیز دارد.
کشانی عنوان کرد: باید در شهرستان و استان همه 
دست به دست یکدیگر دهیم که بیش از این نایین 
توسعه یابد و به خصوص این توسعه باید در بحث 
صنعت فرش نیز رخ بدهد تا با این توسعه ها، مردم 

خوشحال تری در نایین داشته باشیم.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی 
اصفهان تصریــح کرد: آنچه مزیت نســبی صنعت 
شهرستان نایین است و باید بیشتر به آن توجه کرد، 
صنایع معدنی این شهرستان است و معادنی که در 
نایین وجود دارد پتانسیل خیلی خوبی برای بحث 

توسعه در شهرستان است.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان:

صنعت فرش و معادن نایین پتانسیل های خوب این 
شهرستان هستند

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان گلپایگان گفت: تعهد اشتغال شهرستان گلپایگان در سال جاری، ۱۲۹۵ فرصت شغلی است.
امیرعلی آدینه در گفت وگو با »ایمنا«، اظهار کرد: سال گذشته، ۱۵۷۴ فرصت شغلی به شهرستان گلپایگان تکلیف شده بود که ۱۷۸۲ فقره در سامانه رصد اشتغال 
کشور به ثبت رسید که به معنای پیشرفت ۱۱۴ درصدی است. وی با بیان اینکه ســال جاری تعهد اشتغال شهرستان ۱۲۹۵فرصت شغلی است، افزود: دستگاه 

برتر در جذب تسهیلات اشتغال بنیاد مسکن بوده است. 
رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی گلپایگان با بیان اینکه امسال سهم تسهیلات اشتغال شهرستان در بخش مشاغل خانگی ۳ میلیارد و ۴۸۰ میلیون تومان 
است، خاطرنشان کرد: سقف تسهیلات مشاغل خانگی مستقل ۱۵۰ میلیون و سهم مشاغل خانگی پشتیبان چهار میلیارد تومان است که امید می رود تا یک ماهه 
آینده جذب شود. آدینه با بیان اینکه امسال ۱۵ درصد سهم تسهیلات اشتغال ادارات شهرستان به فارغ التحصیلان دانشگاهی اختصاص است که می توانند برای 
دریافت اقدام کنند، ادامه داد: توزیع تسهیلات مشاغل خانگی در شهرستان با محوریت ادارات صنعت، معدن و تجارت، فرهنگ و ارشاد اسلامی، جهاد کشاورزی 

و میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگی است.

خبر روزتعهد اشتغال گلپایگان در سال جاری ۱۲۹۵ فرصت شغلی است

عکس خبر

بانوان کاشان ۲ عنوان 
 برتر رقابت های 

 دو و میدانی کشور  را 
کسب کردند

مســابقات دوومیدانــی قهرمانی 
جوانان کشــور به میزبانی کردستان 
 در ورزشــگاه ۲۲ گــولان ســنندج 
برگزار شــد که ورزشــکاران کاشان 
در قالــب تیــم اســتان اصفهان در 
 ایــن رقابت هــا شــرکت کردنــد و 

صاحب ۲ مدال شدند.  

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان:

مصرف آب در منطقه کاشان ۱۸ درصد افزایش یافته است
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان گفت: مطالعات علمی نشــان می دهد که در دمای بالای 
۴۰ درجه با افزایش هر درجه دما، مصرف مشترکان کاشانی بین ۲.۵ تا ۶ درصد افزایش می یابد و 

در یک هفته گذشته، مصرف آب مشترکان شرکت آب و فاضلاب کاشان ۱۸ درصد افزایش یافت.
یاسر اسماعیلی در گفت وگو با »ایســنا«، اظهار کرد: بر اساس پیش بینی اداره هواشناسی کاشان، 
دمای هوا در روزهای شنبه و یکشــنبه)دیروز و امروز( به ۴۷ درجه می رسد که هرچند این دما در 
مناطق مختلف شهرستان می تواند متفاوت باشد، اما از شهروندان درخواست داریم که مصرف آب 

را مدیریت کنند.
وی تأکید کرد: شرکت آب و فاضلاب کاشان در هفته گذشــته از همه ظرفیت خود برای تأمین آب 
آشامیدنی شهروندان اســتفاده کرد و حتی چاه هایی که برای شــرایط اضطراری حفر شده است، 
وارد مدار شد و به صورت شبانه روزی، فشار شــبکه و حجم مخازن در مناطق مختلف کنترل شد تا 

مشترکان با قطعی آب مواجه نشوند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان افزود: منابع تأمین آب آشامیدنی در منطقه کاشان محدود 
است و باید با همکاری هم، تلاش کنیم تا هنگام افزایش دما، روند مصرف آب سیر صعودی پیدا 
نکند و شهروندان توجه داشته باشند که در شرایط بحرانی پیش رو چاره ای غیر از مدیریت مصرف 
وجود ندارد. اسماعیلی تصریح کرد: مشــترکان در روزهای بحرانی پیش رو از آب آشامیدنی برای 
مصرف غیرضروری استفاده نکنند و از کارهایی مثل شست و شوی منزل و وسایل نقلیه و آبیاری 

غرقابی باغچه ها به ویژه در مناطق کوهستانی خودداری کنند.
وی گفت: کاهش زمان اســتحمام به ۵ دقیقه، رعایــت پروتکل های مصرف بهینــه آب در زمان 
شستشوی ظروف، جلوگیری از چکه کردن شیرهای آب و کولرهای آبی، ایجاد سایه بان برای کولرها، 

از دیگر مواردی است که می تواند در کاهش مصرف آب در روزهای آینده مؤثر باشد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشــان تأکید کرد: صرفه جویی در مصرف آب در شرایط بحرانی 
کنونی، نوعی سقایی است و صرفه جویی هر شهروند، نقش بسزایی در تأمین آب آشامیدنی سایر 

شهروندان دارد.

رئیس اداره حج و زیارت کاشان:

۳۷۹۵ نفر از منطقه کاشان در سامانه سماح ثبت نام کردند
رئیس اداره حج و زیارت کاشان جزئیات تعداد ثبت نام متقاضیان سامانه سماح در کاشان را تشریح 
کرد. حمیدرضا بهروزی فر در گفت وگو با »تسنیم«، ضمن اشاره به آخرین وضعیت ثبت نام اربعین 
حسینی در منطقه کاشان، اظهار کرد: بر اساس آخرین ثبت نامی ها ۳۷۹۵ نفر از منطقه کاشان در 
سامانه ســماح ثبت نام کردند. وی در بیان جزئیات ثبت نام متقاضیان از منطقه کاشان در سامانه 
سماح، افزود: از تعداد ثبت نامی ها ۶۶ درصد مرد و ۳۴ درصد از بانوان هستند و متقاضیان ثبت نامی 
در سامانه سماح بسته بیمه ای نوع اول تا سوم را که از ۸۰ تا ۱۰۰ هزار تومان بوده انتخاب کردند. رئیس 
اداره حج و زیارت شهرستان کاشان در بیان جزئیات انتخاب بسته های بیمه ای توسط متقاضیان در 
سامانه سماح منطقه کاشان خاطرنشان کزد: ۴۵ درصد متقاضیان بسته ۸۰ هزار تومانی، ۶ درصد 
متقاضیان بسته ۹۰ هزار تومانی و ۴۹ درصد بسته ۱۰۰ هزار تومانی را انتخاب کردند. وی با بیان اینکه 
متقاضیان در ســامانه ســماح مرز ورود و خروج خود را در ایام اربعین حسینی انتخاب می کنند، 
گفت: ۸۸ درصد متقاضیان مرز مهران، ۲ درصد از متقاضیان مرز هوایی و ۱۰ درصد متقاضیان نیز 
سایر مرزها نظیر خسروی، شلمچه و... را برای تردد انتخاب کردند . بهروزی فر با بیان اینکه در سامانه 
سماح متقاضیان وســیله نقلیه خود را برای تردد تا مرزهای خروج انتخاب می کنند، تصریح کرد: 
۳۳درصد متقاضیان وسیله نقلیه شخصی را برای تردد انتخاب کردند و ۶۰ درصد اتوبوس و ۷ درصد 

متقاضیان نیز سایر وسایل نقلیه نظیر هواپیما، قطار و غیره را برای تردد انتخاب کردند.

با مسئولان

رئیس اداره میراث فرهنگی، 
 گردشگری و صنایع دستی  

شهرستان کاشان خبرداد؛

اجرای طرح حفاظت و 
نجات بخشی فضای سبز 
مجموعه باغ فین کاشان

رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی شهرستان کاشان گفت: بخشی 
از طرح حفاظت و نجات بخشی فضای سبز 
مجموعه باغ فین، شست وشــوی درختان 
کهنســال و مرتفع بوده که از ابتدای دهه ۹۰ 
تاکنون به صورت مستمر انجام شده است. 

علیرضا عبدا... زاده در گفت وگــو با »ایمنا« 
اظهار کرد: درختان کهنسال باغ فین کاشان 
در سه جهت تاج، پوشش و از رأس تا پایین 
درخت با استفاده از صابون ارگانیک پالیزین 

به صورت شبانه شست وشو داده شد.
 وی افــزود: زدودن گرد و غبار و باز شــدن 
روزنه های گیاه و انجام اعمال حیاتی همچون 
تنفس و فتوســنتز با کیفیت بهتــر، مبارزه 
با آفــات از طریق غیرشــیمیایی و افزایش 
تأثیر تغذیه درختان از طریق محلول پاشــی 
از مزایای اجــرای عملیات شست وشــوی 

درختان است.
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی کاشان خاطرنشان کرد: وزش 
بادهای فصلی و محلی که همراه با گرد و غبار 
است، همچنین موقعیت جغرافیایی باغ فین 
که در کنار آزادراه کاشان به اصفهان قرار گرفته 
است، موجب مسدود شدن روزنه های گیاه 
و اختلال در وضعیت سلامتی گیاه می شود. 
عبــدا... زاده گفت: عملیات شست وشــوی 
درختان باغ فین از سه جهت تاج، پوشش و 
از رأس تا پایین درخت به صورت شبانه و به 
مدت حداقل ۳۰ دقیقه برای هر اصله درخت 

با استفاده از بالابر انجام می شود. 
به گزارش »ایمنا«، باغ فین که در فهرســت 
میراث جهانی یونسکو قرار دارد، سال ۱۳۱۴ 
به شماره ۲۳۸ در فهرست آثار ملی ثبت شد 
و در سال ۱۳۹۰ به همراه هشت باغ تاریخی 
دیگر با عنوان باغ ایرانی به شماره ۱۳۷۲ در 

فهرست میراث جهانی قرار گرفت.

اخبار

عکس: ایسنا

استان

امام جمعه اردستان:

مسئولان به انتقادات و گلایه ها 
توجه نمی کنند

امام جمعه اردســتان گفت: مســئولان شهرستان نسبت 
بــه انتقــادات و گلایه هایی کــه اکثراً حرف مردم اســت 
بی تفاوت هســتند. به گزارش »ایســنا«،حجت الاسلام 
حسن دهشــیری در نشســت خبری به مناسبت اقامه 
اولین نمازجمعه بعد از انقلاب اسلامی در کشور، اظهار کرد: 
خبرنگاران و فعالان فضای مجــازی همکاران ائمه جمعه 
برای انتقال اخبــار و رویداد روز جمعه به مردم هســتند. 
همواره برای بیان مشــکلات و مطرح کردن موضوعات و 
طرح ها از رسانه ها کمک خواستیم و این ارتباط همچنان 
ادامه دارد. وی با بیــان اینکه نماز جمعه بــرکات و فواید 
بســیاری دارد که گاهی عامه مردم از آن غافل می شوند، 
افزود: یکی از برکات مهم انقلاب اسلامی نمازجمعه است. 
اکنون این تجمع هفتگی در بیش از ۹۰۰ شهر کشور برگزار 
می شود. امام جمعه اردســتان گفت: تأثیر نماز جمعه از 
همان روزهای اول انقلاب اسلامی در جامعه وجود داشته 
و به نوعی خط دهــی مردم بــرای دوران جنگ تحمیلی، 
خنثی کــردن توطئه های منافقین و فتنه هایی که شــکل 
می گرفــت، اهمیت و نقش نماز جمعه را نشــان می دهد 
که این ویژگی ها باعث شده این پایگاه عبادی و سیاسی 
مورد هجمه و تخریب دشمنان قرار گیرد. دهشیری یکی از 
عواملی که باعث شده نمازجمعه توجهات جامعه را از دست 
بدهد را گستردگی رســانه ها و فضای مجازی عنوان کرد و 
گفت: نماز جمعه در گذشــته پایگاهی بود که مردم اخبار 
مهم و تأثیرگذار جامعه را دریافت می کردند. وی بیان اینکه 
جایگاه نماز جمعه از بُعد سیاسی و معنوی یک جایگاه ویژه 
و برجسته اســت گفت: در بعضی از خطبه های نماز جمعه 
نسبت به مسائل زیرپست شهر نکاتی بیان می شد که اکنون 
یک مقدار امامان جمعه برای گفتن مشــکلات و انتقاد به 
مسئولان محدود شدند و اگر پای خود را بیش از آن مقدار 
فراتر بگذارند باید پاسخگو باشند. امام جمعه اردستان با 
انتقاد از حضور کمرنگ برخی از مســئولان در نماز جمعه، 
تصریح کرد: بعضی از هفته ها در نماز جمعه به عملکرد برخی 
از ادارات شهرستان انتقاد می کنیم که علیرغم اینکه باعث 
گلایه آن مسئول می شود گاهی مواقع با لجبازی ترتیب اثر 

هم نمی دهند.



یکشنبه  ۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۲ محرم ۱۴۴۶ / ۲۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۰

مدیرعامل نیروگاه اصفهان اعلام کرد

ورود واحد شماره ۳ بخار نیروگاه اصفهان به شبکه 
سراسری در گرم ترین روزهای تابستان

مدیرعامل نیروگاه اصفهان با اشــاره به خروج اضطراری واحد شماره ۳ بخاری این نیروگاه به 
ظرفیت ۱۲۰ مگاوات به دلیل رفع اشکالات فنی غیرمترقبه در حوزه الکتریک به طور اضطراری از 
مدار تولید برق اظهار کرد: این واحد پس از رفع اشکال از سوی متخصصان حوزه تعمیرات، در 

کمترین زمان ممکن به شبکه سراسری پیوست.
به گزارش »ایمنا«، حســین امنیه در این باره گفت: طی گزارشــی از ســوی امور بهره برداری، 
مبنی بر افزایش بسیار زیاد دمای روغن ترانســفورماتور اصلی، به سرعت توسط گروه تعمیرات 
تشــخیص و تصمیم به تعویض پمپ روغن رادیاتور ترانســفورماتور اصلــی این واحد بخاری 
گرفته شــد که با فراخوان نیروهای تعمیرات، پس از خروج این واحد از مــدار تولید، اقدام به 
 تعویض پمپ فوق کردند و تعمیرات این واحد به سرعت انجام شد و پس از رفع عیب، دوباره به 

مدار تولید بازگشت.
مدیرعامل نیروگاه اصفهان خاطرنشان کرد: پس از خروج واحد از شبکه تولید به دلیل اهمیت 
بالا و نیاز شبکه سراسری به انرژی الکتریکی این فعالیت مهم با هماهنگی کامل و برنامه ریزی 
دقیق از نیمه شــب جمعه، پنجم مرداد، ساعت ۴:۲۴ آغاز شــد و طی تلاش جهادی و حضور 
متخصصین الکتریک، بهره برداری، دفتر مهندسی، ایمنی و آتش نشانی برای پشتیبانی و یک 
دستگاه جرثقیل با موفقیت به پایان رسید و واحد ساعت ۱۰:۵۶ دقیقه روز جمعه، پنجم مرداد، 

به شبکه سراسری پارالل شد.

سخنگوی صنعت برق اصفهان خبر داد

ثبت رکورد جدید تقاضای مصرف برق با اوج گرما
ســخنگوی صنعت برق اصفهان با اشاره به شــدت گرفتن گرمای هوا و ثبت رکورد جدیدی در 
مصرف برق گفت: برای تأمین ۶۰۰۰ مگاوات افزایش امســال دولت باید ۹۰۰۰ مگاوات نیروگاه 

احداث کند که دو تا سه سال زمان برای احداث نیروگاه نیاز است.
داوود قاسمی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به استقرار موج جدید گرما و ماندگاری هوای گرم 
اظهار کرد: با توجه به روند افزایش نسبی دما که از اول مرداد ماه شروع شده و تا سه هفته آینده 
هم ادامه خواهد داشت، تقاضای مصرف برق کشور به رکورد بی سابقه و خطرناک 7۹ هزار و ۱۹8 
مگاوات رسید که نســبت به بالاترین مقدار تقاضای مصرف در سال گذشته که 7۳ هزار و ۴۶۵ 

مگاوات بوده افزایش 8/8 درصدی را نشان می دهد. 
وی افزود: برای تأمین این ۶۰۰۰ مگاوات افزایش امســال دولت بایــد ۹۰۰۰ مگاوات نیروگاه 
احداث کند که حتی در صورت تأمین منابع مالی آن برای ســاخت نیروگاه دو تا سه سال زمان 

نیاز است.
ســخنگوی صنعت برق اصفهــان از افزایــش تقاضــای مصرف بــرق در اصفهان بــه 7۰۰۰ 
 مگاوات خبــر داد و گفــت: این رقــم ۱۵ درصد افزایش را نســبت به دوره مشــابه گذشــته 

نشان می دهد. 
قاسمی حدود ۴۰ درصد از ظرفیت تولید کشور را صرف مصرف سرمایشی دانست و خاطرنشان 
کرد: این میزان مصرف حدود ۳۰۰ هزار مگاوات، بیشــتر از تقاضای مصرف کل کشــور مصر با 

جمعیتی حدود ۱۱۰ میلیون نفر با میانگین دمای بالاتر نسبت به کشور ما است. 
ســخنگوی صنعت برق اصفهان تصریح کرد: تنظیم دمای کل کولرهــای گازی روی ۲۵ درجه 
سانتیگراد می تواند تا ۲۰ درصد در کاهش مصرف برق تأثیر گذار باشد و بخش عمده ای از این 
۶۰۰۰ مگاوات افزایش تقاضا را در کشــور جبران کند تا در این روزهای گرم برای همه مردم برق 

پایداری فراهم شود.

رکوردشکنی های برقی یکی پس از دیگری ادامه دارد؛ صرفه جویی را »خیلی جدی« بگیرید

بر فراز قله های مصرف!

وزیر نیرو با بیان اینکه پیش بینی می کنیــم در هفته پیش رو قله های 
جدیدی از تقاضای مصرف برق ایجاد شــود، گفت: در روزهای گذشته 
به واسطه فشار سنگین وارده به واحدهای نیروگاهی ۶ واحد با مشکل 

رو به رو شدند.
به گزارش »ایمنــا«، علی اکبــر محرابیان، وزیر نیرو در پایان جلســه 
فوق العاده خود با مدیران ارشــد صنعــت برق اظهار کــرد: باتوجه به 
پیش بینی افزایش شدید دما در هفته پیش رو از صبح امروز)جمعه( 
دو جلسه فوق العاده در ساختمان دیسپاچینگ ملی و شرکت توانیر به 
منظور پیگیری آخرین وضعیت تولید، انتقال و توزیع برق کشــور و نیز 

وضعیت مصرف برق در بخش های مختلف برگزار شد.
وی افزود: متوســط رشــد مصرف برق در سال های گذشــته سالانه 
۴درصد بود و در سال جاری نیز بر همین اساس سه سناریوی افزایش 
۳ درصدی، افزایش ۴.۵ درصدی و افزایــش ۶ درصدی مصرف برق 

پیش بینی و بر اساس آن برنامه ریزی های لازم صورت پذیرفت.
وزیر نیرو اضافه کرد: با وجود این بررسی ها نشان می دهد در سال جاری 
میزان متوسط افزایش مصرف برق در کشور به 8 درصد رسیده است و 

این میزان در شهر تهران نیز ۹ درصد است.
محرابیان با تأکید بر اینکه افزایش دمــا و در کنار آن افزایش تقاضای 
مصرف برق در کشــور هم به واحدهای نیروگاهی و هم به شبکه های 
انتقال توزیع فشار بسیار زیادی وارد می کند، گفت: در جلساتی که امروز 

برگزار شد، آخرین پیگیری ها بابت آمادگی حداکثری واحدهای تولید و 
استقرار گروه های واکنش سریع در نقاط حساس شبکه های انتقال و 

توزیع انجام و دستورات لازم در این خصوص صادر شد.
وی همچنین با انتقاد از تبلیغات گســترده صــورت گرفته در خصوص 
سامانه های سرمایشی غیرمتناسب با اقلیم های مختلف در کشور بیان 
کرد: آخرین پیمایش های صورت گرفته نشان می دهد در سال جاری در 
مقایسه با سال گذشته میزان استفاده از کولرهای گازی در استان های 
شمال غرب کشور دو برابر شده است و این در حالی است که اساساً در 

این مناطق استفاده از اینگونه وسایل سرمایشی ضرورتی ندارد.
محرابیان در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع مدیریت مصرف 
برق و نقش مؤثر آن در حفظ پایداری شــبکه سراسری برق اشاره کرد 
و افزود: بررسی ها نشان می دهد عمده مشــترکان بخش خانگی در 
چارچــوب الگو برق مصرف می کننــد، اما گروه اندکی نیز هســتند که 
مصارف به شدت بالایی دارند و لازم است این افراد نیز مصرف برق خود 

را در روزهای گرم سال تا سطح الگو کاهش دهند.
وی در خصــوص وضعیــت تأمین بــرق در هفته پیــش رو نیز اظهار 
کرد: پیش بینــی می کنیــم در هفته پیــش رو قله هــای جدیدی از 
تقاضای مصرف برق ایجاد شــود و بر همین اساس از عموم هموطنان 
خواهشمندیم با صرفه جویی در مصرف برق فرزندان خود در این صنعت 

برای تأمین حداکثری برق در بخش های مختلف یاری دهند.

پیش فروش بلیت اتوبوس اربعین در حالی از دیروز آغاز شد که هنوز میزان افزایش 
قیمت اتوبوس از سوی وزارت راه و ســازمان راهداری تعیین نشده، اما گرانی ۱۰۰ 

درصدی قطعی است. 
پیش فروش بلیت اتوبوس برای ۳ پایانه مرزی باشماق،  خسروی و تمرچین از 
دیروز شنبه ۶ مرداد ماه در حالی آغاز  شد که هنوز میزان افزایش قیمت مشخص 
نشده است وآنطور که رئیس ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای اعلام کرده 
است این افزایش قیمت قطعی است و به زودی هم اعلام می شود. اگر چه هنوز 
مقامات مسئول وزارت راه و شهرسازی، سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای و 
دیگر ارگان ها بر سر میزان افزایش قیمت اتوبوس اربعین به جمع بندی نرسیده اند 
اما گزارش ها حاکی از این است که چون سال گذشته در ایام اربعین قیمت بلیت 
اتوبوس در دو مرحله ۱۲۵ درصد افزایش داشت امسال نیز اگر بیشتر از این میزان 

نباشد کمتر از آن نخواهد بود. 
معاون وزیر راه و شهرســازی در گفتگو با »بازار« در پاسخ به اینکه آیا قیمت بلیت 
اتوبوس در ایام اربعین افزایش خواهد یافت؟ گفت: کمبود اتوبوس سال های سال 
است ناوگان اتوبوسرانی را دچار چالش اساسی کرده است. افزایش قیمت بلیت 
اتوبوس در اربعین قطعی است و مسافران هزینه رفت و برگشت را پرداخت خواهند 
کرد. داریوش امانی افزود: قیمت بلیت اتوبوس اربعین افزایش خواهد داشــت 
هم برای هزینه ها و هم برای یکسر خالی بودن اتوبوس ها است. با توجه به اینکه 
هر ساله بحث یک سر خالی اتوبوس ها را داریم این اقدام قطعی است و افزایش 
قیمت بلیت اتوبوس را خواهیم داشت. وی در پاسخ به اینکه هزینه یک سر خالی به 
چه معنی است و آیا می توان میزان افزایش را از هم اکنون پیش بینی کرد؟ گفت: 
بر اساس مصوبات ســتاد اربعین در ایام اربعین هر سال، موضوع یک سر خالی 
اتوبوس منظور می شود. به عنوان مثال اگر اتوبوســی از تهران به مرز مهران برای 
انتقال زائران حرکت کرد باید مسافران هزینه رفت و برگشت را پرداخت کنند تا ناوگان 
اتوبوسرانی کمتر متحمل هزینه ها شود. رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده 
ای در باره اینکه به هر حال برای اینکه هم مسافران ضرر نکنند و هم مالکان اتوبوس 
باید راهکاری اندیشیده شود، گفت: کمبود اتوبوس سال های سال است که ناوگان 

اتوبوسرانی را دچار چالش اساسی کرده است. از سال گذشته قرار شد ۲۰۰۰دستگاه 
اتوبوس برای جبران کمبود ناوگان حمل و نقل جاده ای وارد کشور شود اما تنها ۵۰۰ 
دستگاه وارد کشور شد. وی افزود: بهای بلیت باید به گونه ای باشد که برای اتوبوس 
ها نیز صرفه اقتصادی داشته باشد. برای برگشــت هم باید ظرفیت خالی از کل 
شهرهای کشور وارد مرزها شود و یک سر خالی معمولًا اتفاق می افتد. امانی ادامه 
داد: ۲۴۰۰ میلیون تومان اعتبار برای انجام اقدامات مرتبط با انجام سفرهای اربعین 
در نظر گرفته شده که بخشی از آن در ساماندهی مسیر ایلام به مهران صرف شد. در 
حالی که در دو سال گذشته ترافیک این مسیر به ٣٢ ساعت می رسید و آب رسانی 
به مردم در این ساعات با بالگرد انجام شد اما با اقداماتی که انجام شد سال گذشته 
این ترافیک به کمتر از ٢ ساعت رسیده اســت. او در پاسخ به اینکه آیا برای جبران 
کاهش تعداد اتوبوس ها امسال برنامه ای در دست اقدام است؟ گفت: امسال از 
ظرفیت اسنپ و تپسی برای انجام سفرهای اربعین استفاده خواهد شد و قطعاً این 

اقدام می تواند تا حدود زیادی به انتقال زائران کمک خواهد کرد. 
اما داریوش باقرجــوان، مدیرکل دفتر حمل ونقل مســافر ســازمان راهداری و 
حمل ونقل جاده ای با بیان اینکه پیش فروش بلیت اتوبوس اربعین آغاز شده و از 
میزان افزایش آن خبری ندارم، می گوید: در حال حاضر حدود 7۰۰۰ اتوبوس فعال 
در کشور داریم که پاسخگوی نیاز تردد زائران و تردد در سایر مناطق کشور نیست. 
او می گوید: از دستگاه های اجرایی، معادن،  پتروشیمی ها خواهش می کنیم در 
ایام اربعین ناوگان خود را آزاد کرده و آنها را در اختیار جابه جایی زائران قرار دهند. 
باقرجوان می گوید: هرگونه عدم همکاری از ســوی سازمان ها و دستگاه هایی که 
اتوبوس با پلاک عمومی در اختیار دارند باعث بروز مشکل برای خدمات رسانی به 

مردم خواهد شد. 
به نظر می رسد که ارتقای زیرساخت های سفرهای جاده ای اربعین که از پارسال آغاز 
شده و تا اول صفر یعنی ۱۱ مردادماه به پایان می رسد امسال می تواند تا حدودی 
مشکلات این سفر زیارتی و میلیونی را کاهش دهد. قطعاً با ورود اپلیکیشن ها و 
اتوبوس های سایر ارگان ها میزان انتظار و ازدحام زائران در مسیرهای اعلام شده 

در مرزها را کاهش دهد.

آغاز پیش فروش بلیت اتوبوس اربعین با طعم گرانی خبر روز

محصولات مرغ جایگزین محصولات گوشتی شده؛

یک کیلو کالباس، یک میلیون تومان!
قیمت محصولات پروتئینی در طول یک سال گذشته افزایش یافته  است و بررسی های میدانی 
نشــان می دهد تعدادی از تولیدکنندگان معروف ایــن حوزه قیمت کالباس گوشــت را تا بیش 
از یک میلیــون تومان در هــر کیلوگرم 
افزایش داده اند. این مسئله تقاضا برای 
محصولات پروتئینــی مبتنی بر مرغ را 

افزایش داده  است. 
به گزارش »ایراســین«، گوشت قرمز 
در انواع مختلف با قیمتــی بین ۶۰۰ تا 
8۰۰ هزار تومان در هــر کیلوگرم عرضه 
می شــود. بهترین نمونه گوشت، بدون 
اســتخوان و بدون دنبه نیز کیلویی یک 
میلیون تومان قیمت ندارد ولی قیمت 
هر کیلو کالباس گوشت در فروشــگاه های پروتئینی سطح شهر مرز  یک میلیون تومان را رد کرد. 
کالباس کیلویی یک میلیونی یا هات داگ 7۰۰ هزار تومانی اگرچه مشــتریان زیادی ندارد ولی 

به وفور عرضه می شود. 
بررسی های میدانی نشــان می دهد قیمت کالباس ۹۰ درصد گوشــت تعدادی از تولیدکنندگان 

معروف مرز یک میلیون تومان را رد کرده است. 
تعدادی از محصولات لوکس آنها با قیمتی بالاتر از کیلویی یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان به فروش 
می رسد. با وجود پیگیری این تولیدکنندگان راضی به گفت وگو درباره قیمت گذاری جدید نشدند، 
تنها مسئول فروش یکی از برندهای اصفهانی سوسیس و کالباس به »ایراسین« گفت: کالباس 
اگر کیلویی ۱۰۰ هزار تومان باشــد ما روزی یک تن می فروشیم ولی امروز ماهی یک تن کالباس 
کیلویی 7۰۰ هزار تومان هم نمی فروشــیم، پس ضرر اصلی را ما می بریم ولی بخاطر رشد قیمت 

مواد اولیه مجبور به افزایش قیمت شدیم.
برندهای کمتر شــناخته شــده و تعدادی از برندهای معروف هنوز قیمــت کالباس های لوکس 
خود را از کیلویی 7۰۰ هزار تومان فراتر نبرده اند؛ با این حال، سطح تقاضا برای این محصولات نیز 
پایین اســت. تولیدکنندگان برای غلبه به کاهش تقاضا، کالباس را در بسته های کوچک چند صد 
گرمی عرضه می کنند و پایه تولید بیشــتر محصولات پروتئینی را از گوشت قرمز به گوشت سفید 

تغییر داده اند.
بررسی ها نشان می دهد هات داگ ۹۰ درصد گوشــت تا 7۰۰ هزار تومان در هر کیلو قیمت گذاری 
می شــود ولی همین هات داگ با مرغ کمتــر از کیلویی ۲۰۰ هــزار تومان قیمــت دارد. یکی از 
توزیع کنندگان محصولات پروتئینی در فروشــگاه های سطح شــهر دراین باره گفت: بعد از گران 
شدن محصولات گوشتی به غیر از چند محله شــهر تقاضا برای آنها پایین است، فروشگاه داران 

محصولات مرغ را جایگزین کرده اند.
قیمت هر کیلوگرم کوکتل گوشــت تعدادی از برندهای معروف بازار به بیــش از ۵۰۰ هزار تومان 
رسیده اســت ولی قیمت کوکتل مرغ به طور معمول کمتر از ۳۰۰ هزار تومان است. اگرچه قیمت 
پایین محصولات مرغ تقاضا برای آنها را نســبت به محصولات گوشــتی افزایش داده است ولی 
قیمت محصولات مرغی نیز در طول یک سال گذشته بیش از ۱۰۰ درصد افزایش یافته است و به 

دنبال آن تقاضا برای محصولات لوکس مرغی نیز کاهش یافته است. 
فروشــگاه داران مدعی اند محصولاتی مانند کالباس مرغ نســبت به کالباس گوشت پرتقاضاتر 
شــده اند ولی به صورت کلی تقاضا برای آنها کاهش یافته است. بســته های ۲۰۰ تا ۳۰۰ گرمی با 
قیمت ۶۰ تا ۳۰۰ هزار تومان اکنون پرفروش ترین محصولات پروتئینی هســتند و تولیدکنندگان 

محصولات مختلف خود را با این بسته بندی ها عرضه می کنند.

اخبار

ذره بین

وصول درآمدهای عمومی 
اصفهان ۳۸ درصد 

افزایش یافت
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی اصفهان 
گفت: درآمد وصولی ســه ماه نخست 
سالجاری در اســتان اصفهان ۱۰۳ هزار 
میلیارد ریــال بود که نســبت به مدت 
مشابه پارسال ۳8 درصد افزایش داشته 

است

عکس خبر

رئیس هیئت مدیره انجمن 
انبوه سازان اصفهان:

رکود فعلی بازار مسکن 
ناشی از بلاتکلیفی است

رئیس هیئت  مدیــره انجمن انبوه  ســازان 
اصفهان گفت: رکود فعلی بازار مسکن به نوعی 
بلاتکلیفی در این حوزه محسوب می شود به 
نوعی که سازندگان خانه هایی ساخته و نسبت 

به فروش آن مردد هستند.
مهدی جعفر پیشــه در گفت و گو بــا »بازار« 
و در پاســخ به اینکه برای تغییر این موضوع 
باید چــه راهکاری در پیش گرفــت، گفت: تا 
زمانی که در حوزه تولید نتوانیم عرضه بالاتری 
داشته باشیم موفق نخواهیم بود. وی افزود: 
در شرایط اقتصادی امروز و تورم موجود باید 

بتوانیم عرضه بالاتری داشته باشیم. 
این فعال بازار مسکن با اشــاره به اینکه بالا 
بودن نرخ مصالح ساختمانی و در نتیجه رکود 
مسکن هر دو باعث شــده که تولید به میزان 
کافی نباشد و در عین حال قیمت مسکن بالا 
برود و همین مســئله روی اجاره بها نیز تأثیر 
می گذارد، گفت: افزایش دســتمزدها و تورم 
عمومی هم هر یک دلایل دیگری است که در 
حوزه مســکن تأثیرگذار است. وی ادامه داد: 
رکود فعلی بازار مسکن به نوعی بلاتکلیفی در 
این حوزه محسوب می شود چرا که سازندگان 
خانه هایی ســاخته و نســبت به فروش آن 
مردد هســتند. جعفرپیشــه ادامه داد: اگر 
شــرایط اقتصادی کشــور ثبات یابد احتمال 
ثبات هزینه های ساخت مسکن و بهبود این 
بازار وجود دارد اما با روند فعلی چشــم انداز و 
پیش بینی خاصی از آینده این بازار نیســت. 
وی راهکار برون رفت از این مشکل را تصمیمی 
جدی در این حوزه دانسته و گفت: بخشی از 
مشکلات مســکن مربوط به دولت می شود 
اما بخش دیگر از اختیار دولت خارج اســت 
ولی اگر دولت تدبیر لازم در این زمینه اعمال 
کند بازار آرام خواهد شد. رئیس هیئت  مدیره 
انجمن انبوه  سازان اصفهان افزود: در بخش 
اجاره بها هم باید با نظارت های لازم و اعمال 
برنامه های درست در این زمینه درصدد حل 

مشکل برآییم.

گزارش ویژه

مدیرکل راه و شهرسازی اصفهان:

طرح ملی مسکن به ۲۸ هزار 
متقاضی در شهرهای جدید اصفهان 

اختصاص یافت
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان از اختصاص طرح 
نهضت ملی مسکن به بیش از ۲8 هزار متقاضی در شهرهای 
جدید استان )بهارستان، فولادشهر و مجلسی( خبرداد. به 
گزارش »مهر«، علیرضا قاری قرآن اظهار کرد: یکی از اهداف 
اجرای طرح نهضت ملی مسکن، بسترسازی و فراهم آوردن 
زمینه رونق تولید در حوزه مسکن و ساختمان و تعادل در 
عرضه و تقاضای مسکن بوده و همچنین در جهت کاهش 
معضلات تأمین مسکن برای متقاضیان واقعی زمین ارزان 
قیمت اقســاطی برای اجرای واحدها در اختیار گذاشــته 
شــده اســت؛ بنابراین، مردم نباید اجازه دهند که فرصت 
طلبان با خرید و فروش امتیــاز در این طرح اخلال ایجاد 
کنند. قاری قــرآن در خصوص وضعیت طرح نهضت ملی 
مسکن در شهرهای جدید استان اصفهان گفت: در سطح 
استان اصفهان بیش از ۴۶۵ هزار نفر برای طرح نهضت ملی 
مســکن اقدام به ثبت نام کردند که از این تعداد افزون بر 
۲۲۹ هزار نفر برای شهرهای جدید استان و مابقی مربوط به 

شهرهای بالا و زیر ۱۰۰ هزار نفر جمعیت هستند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان افزود: از متقاضیان 
ثبت نامی برای شهرهای جدید اســتان اصفهان، شامل 
بهارستان، مجلسی و فولادشهر، پس از انجام پالایش های 
لازم، بالغ بر ۶8 هزار نفر حائز شرایط فعال بودند که از این 
تعداد بیش از ۵۵ هزار نفر مربوط به شهر جدید بهارستان، 
افزون بر ۱۱ هزار و ۹۰۰ نفر شــهر جدید فولاد شــهر و ۹۵۰ 
متقاضی حائز شرایط مربوط به شهر جدید مجلسی است. 
قاری قرآن ادامــه داد: از متقاضیان واجد شــرایط طرح 
نهضت ملی مسکن در شهرهای جدید استان اصفهان، تا 
کنون بیش از ۶۴ هزار و 8۰۰ نفر تأیید نهایی تجمعی )دارای 
چهار شــرط( شــده و از این تعداد نیز، افزون بر ۳۰ هزار و 
8۰۰ نفر افتتاح حساب داشــته اند. وی تعداد متقاضیان 
تخصیص پروژه در شهرهای جدید استان اصفهان را بالغ بر 
۲8 هزار و ۱۰۰ نفر اعلام و اضافه کرد: در این شهرها تاکنون 
 افزون بــر ۲۹ هــزار و ۵۰۰ متقاضــی دارای آورده بیش از

 ۴۰ میلیون تومان هستند.



    گردشگری و میراث4یکشنبه  ۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۲ محرم ۱۴۴۶ / ۲۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۰

رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان با اشاره به انعقاد تفاهم نامه میان 
این واحد و اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
گفت: اصفهان شهر صنایع دستی است و مأموریتِ جهاد دانشگاهی نیز 
باید بر اساس این موضوع تعریف شــود؛ در این میان، اداره کل میراث 
فرهنگی استان اصفهان، دقیق ترین و نزدیک ترین سازمان به این واحد 

جهاد دانشگاهی است.
محمد زاهد شــفیعی در گفت وگو با »ایســنا« و با بیــان اینکه میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی یک صنعت چند بُعدی و چند 
کارکردی است، اظهار کرد: این صنعت مستلزم همکاریِ بین بخشی، 
درون بخشی و فرا بخشی است و برای تکمیل، به همکاری همه نهادها 
نیاز دارد.او با تأکید بر اینکه همه دســتگاه ها به گردشگری بدهکارند، 
ادامه داد: اگر ما می گوییم که کارکرد اولِ اصفهان، گردشــگری است، 

بنابراین گردشگری باید فرایند اصلی شهر باشد.
شفیعی توضیح داد: دو رویکرد در سیاست گذاری گردشگری وجود دارد 
که  رویکردِ اول گردشگری اســت. در این رویکرد، گردشگری به عنوان 
موتور و پیشران حرکت است که وقتی به راه می افتد سایر صنایع نیز به 

راه خواهند افتاد.
رئیس جهاد دانشــگاهی واحد اصفهان اضافه کرد: گردشــگری سه 
کارکرد اصلی دارد؛ اثر مســتقیم مانند درآمدهایی کــه ایجاد می کند، 
اثر غیرمســتقیم مثلًا به راه افتادنِ صنعت غذا و یا شبکه حمل و نقل و 
کارکرد سوم نیز مانند رونق زمین و ارزش پیدا کردن دارایی ها است که 

کارکرد تهییجی نام دارد.
او با اشاره به اینکه رشد گردشگری به ایجاد ارتباطِ بین بخشی وابسته 
است، بیان کرد: تا پیش از این، همکاری میان دو نهادِ جهاد دانشگاهی 
اصفهان و اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع  دســتی این 
استان در سطح بسیار پایینی قرار داشــت و در امور پژوهشی خلاصه 
می شد، در واقع، مرجعیت علمی، شبکه ای، قدرت گفتمان سازی، ایسپا 
و سایر فعالیت های جهاد تقلیل پیدا کرده بود؛ ازاین رو یکی از اقدامات 
ما در جهاد دانشــگاهی اصفهان، بالا بردن این اقدامات و تأثیرگذاری 

بیشتر بود.
رئیس جهاد دانشــگاهی واحد اصفهان گفت: رویکرد مــا با توجه به 
بازتعریف مأموریت هــای جهاد دانشــگاهی اصفهان این اســت که 
بازتعریفی از موقعیت خود ارائه کنیم که در اصطلاح، موقعیت یابی و یا 
جایگاه یابی اســت. این واحد در حالِ پوست اندازی است و باید حرف 
تازه ای بزنــد، چراکه در مباحث میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 

دستی، در کنار دانشگاه هنر اصفهان، از مرجعیت برخوردار است.
او با بیان اینکه هر واحد جهاد دانشگاهی باید غایتی داشته، مأموریتی 
برای خود تعریف و کارکرد اصلی اش را نیــز تعیین کند، افزود: یکی از 
چالش های جهاد دانشگاهی واحد اصفهان این است که بخش بندی، 
هدف گذاری و ســپس تعیین جایگاه به درســتی مشخص شود، این 
درحالی اســت که اگرچه پیش تر نیز اقدامات ارزشمندی انجام شده 
بود، اما جایگاهی برای این واحد از جهاد دانشگاهی تعریف نشده بود.

شــفیعی با این توضیحات و بــا توجه به اینکه اســناد مختلفی اثبات 
می کنند که اصفهان شهر صنایع دستی است، بیان کرد: ما نیز مأموریتِ 
خود را بر پایه همین موضوع تعریف کــرده و تأکید می کنیم که کارکرد 
اصلی ما، در صنایع خلاق است و دقیق ترین و نزدیک ترین سازمان به 
ما اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان است 
که به عنوان یک مجموعه حاکمیتیِ پرتوان شــناخته می شود. ازاین رو 
به منظور فراهم آوردن زمینه همکاری های ســازنده و برقراری ارتباط 
ســازمان یافته و ایجاد مشــارکت و بهره گیری از توانایی های موجود، 
تفاهم نامه همکاری های علمی، اجرایی میان جهاد دانشــگاهی واحد 
اصفهان و این اداره کل منعقد شد که موضوع آن، ارتقای سطح همکاری 
با استفاده از ظرفیت های طرفین، همچنین ایجاد فضایی برای گفت وگو 
و تبادل اندیشه و همکاری های اجرایی در حوزه های مختلف آموزشی، 
پژوهشــی و تحقیقاتی، فرهنگی، ســلامت و تجاری سازی فناوری و 

اقتصاد دانش بنیان است.
رئیس جهاد دانشــگاهی واحــد اصفهان با اشــاره به اینکــه در این 
تفاهم نامه، هریک از دو نهاد ملزم به انجام تعهداتی شده اند، ادامه داد: 
برگزاری دوره های آموزشــی در حوزه های گردشکری و صنایع دستی، 
تولید محتواهای آموزشی و بهره مندی از ظرفیت های رسانه ای جهاد، 
استفاده از ظرفیت مرکز افکارســنجی جهاد، خلق بِرند، تولید محصول 
اولیه، بازارآفرینی، فضای کار مشــترک و مدیریــت صادرات خدمات 
و محصولات تولیدی صنایع دســتی، جذب ســرمایه و همچنین ارائه 

مشاوره و منتورشیپ، برخی از تعهدات جهاد دانشگاهی واحد اصفهان 
در تفاهم نامه منعقدشده است.

شــفیعی همچنین به برخی از زمینه های همکاری مشترک میان این 
دو نهاد نیز اشــاره کرد و افزود: همکاری در راســتای تعریف و اجرای 
فعالیت های پژوهشــی و تحقیقاتی مشــترک مأموریت گرا و مبتنی 
بر نیاز بازار، تعریف پروژه های پیشران و بســته های سرمایه گذاری و 
انجام برش های شهرســتانی طرح جامع گردشکری استان، همکاری 
در برگــزاری رویدادهای تخصصی مشــترک داخلــی و بین المللی، 
همکاری در تألیف، ترجمه و انتشار کتاب، نشریات و مقالات، همکاری 
در راه اندازی پارک صنایع خلاق و صنایع فرهنگی، همکاری در ایجاد و 
استقرار جهاد هنر و پارک صنایع خلاق و نرم اصفهان، حمایت از ایجاد 
مراکز نوآوری و شــرکت های دانش بنیان مشــترک و مأموریت گرا و 
همچنین ایجاد زمینه تعامل دو جانبه در راستای تجاری سازی ایده های 
نوآورانه و محصولات و خدمات فناورانه نیز ازجمله زمینه های همکاری 
مشــترک بین جهاد دانشــگاهی اصفهان و اداره کل میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی استان خواهد بود.
رئیس جهــاد دانشــگاهی واحد اصفهان بــا بیان اینکه گردشــگری 
پدیده ای اســت که در ابعاد مختلف به آن سفارش شده است، به تأثیر 
گردشگری بر شــادی آفرینی نیز تأکید کرد و گفت: جهاد دانشگاهی 
 ظرفیت های بســیاری دارد و چنین نیســت که برای گردشگری صرفاً 

نسخه موزه ای بپیچد.

رئیس اداره میراث فرهنگی اردستان: 

رفع نم زدگی بناهای تاریخی اردستان به ۶۰۰ میلیون تومان 
اعتبار نیاز دارد

رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری شهرستان اردستان گفت: رفع نَم زدگی پنج 
شش بنای تاریخی شهرستان اردستان که در بارندگی های امسال آسیب دیده به ۶۰۰ میلیون تومان 
اعتبار نیاز دارد. نرگس بهشاد در گفت وگو با »ایســنا« اظهار کرد: بسیاری از بناهای تاریخی و دارای 
اهمیت شهرستان وقفی است، ولی اداره مربوطه عملًا اراده ای برای هزینه کردن و بازسازی عمرانی 
در آنها را ندارد. وی با بیان اینکه بارندگی های امسال باعث نم زدگی و گاهی ریختن گچ های برخی از 
بناهای تاریخی و ثبت ملی این شهرستان شده است، افزود: با بازدیدی که کارشناسان اداره کل و حتی 
وزارت میراث فرهنگی از این بناها انجام داده قول تخصیص اعتبار برای بناهای تاریخی و مخصوصاً 
مسجد امام حسن)ع( محله بازار اردستان داده شد. رئیس اداره میراث فرهنگی اردستان با اشاره به 
انعقاد قرارداد و شروع عملیات مرمت و بازسازی مسجد امام حسن )ع( اردستان تا یک هفته آینده، 
گفت: حجم بناهای تاریخی و دارای اهمیت در این شهرســتان زیاد است، ولی بودجه ای که سالانه 
اختصاص داده می شود نسبت به حجم بناها بسیار ناچیز است و باید سالانه تعداد کمی از بناها را مورد 
مرمت و بازسازی قرار دهیم. بهشاد گفت: رفع نم زدگی پنج شش بنای تاریخی شهرستان اردستان که 
در بارندگی های امسال آسیب دیده به ۶۰۰ میلیون اعتبار نیاز دارد که تلاش خواهیم کرد این مقدار اعتبار 
تخصیص پیدا کند. وی با اشاره به اینکه موریانه در سال های گذشته چوب های برخی از سرستون های 
مسجد جامع را از بین برده بود و نیاز به تعویض داشــت، گفت: عملیات تعویض چوب های یکی از 
سرستون های داخل مســجد به دلیل خوردن موریانه انجام شد و در صورت تخصیص اعتبار مابقی 
قسمت های چوبی که از بین رفته تعویض می شود.  رئیس اداره میراث فرهنگی اردستان با بیان اینکه 
سال گذشته با هدف از بین بردن کلونی های موریانه در مسجدجامع، جبهه غربی این بنای تاریخی 
سم پاشی شده و نیاز است قسمت جنوب و شرق مسجد جامع اردستان سم پاشی شود، گفت: اعتبار 

عملیات سم پاشی قسمت های دیگر تخصیص یافته و در فصل پاییز انجام می شود.

کولرهای آبی می تواند باعث تخریب مسجد جامع شود
بهشاد گفت: یکی از مشکلاتی که در بناهای تاریخی و مخصوصاً مسجد جامع اردستان با آن مواجه 
هستیم استفاده از کولرهای آبی در طبقه دوم است که می تواند باعث تخریب بنا شود. تاکنون چند 
مکاتبه با مسئولان شهرستان از جمله امام جمعه و فرماندار شهرســتان مبنی بر جمع آوری و جابه 
جایی کولرهای آبی از طبقه دوم صورت گرفته، ولی عملًا اقدامی صورت نگرفته است. وی با بیان اینکه 
کولرهای آبی با توجه به وجود آب با استفاده از شلنگ و لرزشی که دارد می تواند برای بناهای تاریخی 
بسیار خطرناک باشد، بیان کرد: هیئت امنای مسجد جامع همکاری لازم را با اداره میراث فرهنگی ندارد 

و اهمیتی به هشدار و تذکرات برای حفظ این بنای ارزشمند نمی دهند.

اخبار

مفاد آراء
5/54 آگهي موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانــون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضي ذيل محرز گرديده اســت. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مــورد تقاضا به 
شــرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصلــه 15 روز در روزنامه هاي تعيين 
شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار 
اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اســناد و املاک لنجان تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض، طبق مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 140360302015000248 مــورخ 1403/04/14 آقــای ســعيد 
ضيائــی فرزنــد رضا  نســبت بــه 1/2 دانگ مشــاع از شــش دانگ يکبــاب خانه 
بــه مســاحت 225/91 متــر مربــع مفــروز از پــلاک  107- اصلــي واقــع در 
 زرين شــهر بخش 9 ثبــت اصفهان مع الواســطه خريداري شــده از مالک رســمی

 ابوالفتح قهرمان
2- راي شــماره 140360302015000249 مــورخ 1403/04/14 آقــای جعفــر 
ضيائــی فرزنــد رضا  نســبت بــه 1/2 دانگ مشــاع از شــش دانگ يکبــاب خانه 
بــه مســاحت 225/91 متــر مربــع مفــروز از پــلاک  107- اصلــي واقــع در 
 زرين شــهر بخش 9 ثبــت اصفهان مع الواســطه خريداري شــده از مالک رســمی

 ابوالفتح قهرمان
3- راي شماره 140360302015000250 مورخ 1403/04/14 آقای غلامرضا ضيائی 
فرزند رضا  نسبت به 1/2 دانگ مشاع از شش دانگ يکباب خانه به مساحت 225/91 متر 
مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه 

خريداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
4- راي شماره 140360302015000251 مورخ 1403/04/14 خانم نيره ضيائی فرزند 
رضا  نســبت به 1/2 دانگ مشاع از شــش دانگ يکباب خانه به مساحت 225/91 متر 
مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه 

خريداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
5- راي شماره 140360302015000252 مورخ 1403/04/14 خانم معصومه ضيائی 
فرزند رضا  نسبت به 1/2 دانگ مشاع از شش دانگ يکباب خانه به مساحت 225/91 متر 
مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه 

خريداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/23
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/07

م الف: 1751043   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
5/55 آگهي موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانــون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشــود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به 
مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق 

مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 1403603022530000168 مورخ 1403/04/31  آقای صالح فتحی  
خشوئی فرزند قاسم  نسبت به ششــدانگ يکبابخانه به مســاحت 235/37  متر مربع 
قسمتی از پلاک 262- واقع در خشوئيه بخش 9 ثبت اصفهان خريداری شده با واسطه 

از مالک رسمی فرهاد کرمی
2- راي شماره 1403603022530000169 مورخ 1403/04/31  آقای صالح فتحی  
خشوئی فرزند قاسم  نسبت به ششــدانگ يکبابخانه به مســاحت 134/22  متر مربع 
قسمتی از پلاک 262- واقع در خشوئيه بخش 9 ثبت اصفهان خريداری شده با واسطه 

از مالک رسمی بخشعلی صادقيان خشوئی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/07
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/22

م الف: 1756354 حسين عينی- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران

تاسیس شرکت سهامی خاص کارا تغذیه نوین آسیا درتاریخ 1403/05/04 به شماره ثبت 77716 به شناسه ملی 14013584013 
ثبت و امضا ذيل دفاترتکميل گرديده که خلاصه آن به شرح زير جهت اطلاع عموم آگهی ميگردد. موضوع فعاليت :توليد و بسته بندی خوراک دام و طيور و آبزيان، انواع کنسانتره دام و طيور و آبزيان، انواع مکمل های معدنی و ويتامينه دام و طيور وآبزيان، توليد و بسته بندی 
انواع افزودنی های مورد استفاده در صنعت دام و طيور و آبزيان، خريد و فروش نهاده های دامی، واردات و صادرات انواع مواد اوليه مصرفی در خوراک دام و طيور و آبزيان، تحقيقات تجاری، مشاوره فنی و تخصصی در زمينه دام و طيور و آبزيان، توليد، توزيع و خريد و فروش 
شير خام و فرآورده های لبنی، تخم مرغ، مرغ گوشتی، نيمچه و مرغ تخمگذار، جوجه يک روزه، گاو و گوساله، ارائه خدمات آزمايشگاهی، ترخيص کالا از گمرکات داخلی، اخذ و اعطای نمايندگی شرکتهای معتبر داخلی و خارجی، انعقاد قرارداد با کليه اشخاص حقيقی و حقوقی، 
ايجاد شعب و نمايندگی در داخل و خارج کشور، افتتاح حساب نزد کليه بانک ها، اخذ وام و اعتبارات بانکی از کليه بانکها و موسسات مالی و اعتباری سراسر کشور صرفا جهت اهداف شــرکت. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذيربط مدت فعاليت : از تاريخ 
ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزی، شهر اصفهان، پرتمان، خيابان امام خمينی، بن بست صادقی]61[، پلاک 4 کدپستی 8139757511 سرمايه شخصيت حقوقی عبارت است از مبلغ 10,000,000 ريال نقدی منقسم به 
100 سهم 100000 ريالی تعداد 100 سهم آن با نام عادی مبلغ 10000000 ريال توسط موسسين طی گواهی بانکی شماره 035410184155 مورخ 1403/03/22 نزد بانک بانک پارسيان شعبه امام خمينی با کد 2075 پرداخت گرديده است اعضا هيئت مديره خانم عارفه 
 فقيه حبيب آبادی به شماره ملی 1270339109 به سمت نايب رئيس هيئت مديره به مدت 2 سال آقای عليرضا صالحی به شماره ملی 1270402676 به سمت رئيس هيئت مديره به مدت 2 سال آقای محمدرضا خاکساری به شماره ملی 1283248824 به سمت مديرعامل 
)خارج از هيئت مديره( به مدت 2 سال خانم بهاره ايرانپور به شماره ملی 1288446251 به سمت عضو اصلی هيئت مديره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کليه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قيبل چک، سفته، بروات، قرار دادها عقود اسلامی با امضای مدير عامل 
و رئيس هيئت مديره متفقا همراه با مهر شرکت و همچنين کليه نامه های عادی و اداری با امضاء مديرعامل يا رئيس هيئت مديره به همراه مهر شرکت معتبر است. اختيارات مدير عامل : طبق اساسنامه بازرسان آقای ميثم خاکساری به شماره ملی 1130062521 به سمت 
 بازرس اصلی به مدت 1 سال آقای محمود يزديان رنانی به شماره ملی 1293151270 به سمت بازرس علی البدل به مدت 1 سال روزنامه کثير الانتشــار زاينده رود جهت درج آگهی های شرکت تعيين گرديد. ثبت موضوع فعاليت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعاليت

 نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غيرتجاری اصفهان )1759294(

عضو هیئت علمی دانشگاه رازی کرمانشاه با بیان اینکه منطقه ثبت جهانی شده 
اورامانات دارای جاذبه های گردشــگری بســیار گسترده ای اســت، عنوان کرد: 
متأسفانه درسال های اخیر تمرکز گردشگری دراین منطقه تنها روی چند روستا 
از جمله هجیج بوده و همین مسئله هجوم گردشگران را به این روستاها به دنبال 

داشته است.
دکتر آئیژ عزمی در گفت و گو با »ایسنا« با اشاره به گذشت سه سال از ثبت جهانی 
شــدن منطقه اورامانات، اظهارکرد: ثبت جهانی منظر فرهنگی، طبیعی و تاریخی 

اورامانات کمک زیادی به معرفی این منطقه به گردشگران داخلی و خارجی کرد.
وی افزود: علیرغم اینکه ثبت جهانی باعث شد که منطقه اورامانات بیش از پیش 
معرفی و شناخته شود، اما هنوز این منطقه به یک قطب گردشگری مهم همچون 
شمال کشور یا استان های محور کلاسیک گردشگری مانند اصفهان، یزد و شیراز 

تبدیل نشده و سهم بازدید گردشگران خارجی از آن بسیار کم است.
این عضو هیئت علمی دانشــگاه رازی کرمانشــاه به تشــریح دلایل عدم اقبال 
گردشگران خارجی به این منطقه پرداخت و گفت: شاید یکی از مهمترین دلایل، 
نبود زیرساخت های ارتباطی و اقامتی مناسب در کرمانشاه و خود منطقه اورامانات 

باشد.

وی اضافه کرد: گردشگران خارجی و تورهای گردشگری معمولًا برای سفر به یک 
منطقه از حمل و نقل هوایی اســتفاده می کنند، درحالی که وضعیت زیرساختی 
کرمانشــاه در حوزه فرودگاه چندان مناسب نیســت و ما برخلاف استان هایی 

همچون اصفهان هیچ پرواز بین المللی نداریم.
عزمی تأکید کرد: از طرفــی وضعیت حمل و نقل ریلی اســتان نیز برای ســفر 
گردشگران خارجی و یا تورهای گردشگری چندان مناسب نیست، چراکه سرعت 
قطار کرمانشاه بسیار پایین و کوپه های آن فرسوده و در حد امکانات اولیه هستند.

وی به نبود زیرساخت های مناسب اقامتی در شهر کرمانشــاه و بویژه در منطقه 
اورامانات اشــاره کرد و گفت: اگر یک گردشگر خارجی بخواهد به منطقه ای سفر 
داشته باشــد، قطعاً در هتل های چهار یا پنج ستاره اقامت می کند، درحالی که ما 
این نوع از هتل ها را اصلًا در منطقه اورامانات نداریم و در شهر کرمانشاه نیز تعداد 
آنها کم است. این عضو هیئت علمی گروه جغرافیا دانشگاه رازی کرمانشاه تصریح 
کرد: هرچند راه اندازی اقامتگاه های بوم گردی ابتکاری بسیار خوب برای میزبانی 
از گردشگران به شــمار می رود، اما وضعیت امکانات بســیاری از بوم گردی های 
ما به شــکلی اســت که نمی توانند محل مورد توجهی برای اقامت گردشــگران 
خارجی باشند. وی متذکرشد: هرچند که ثبت جهانی به معرفی منطقه اورامانات 

به گردشــگران خارجی کمک کرده، امــا یکی دیگر از دلایل عــدم حضور پررنگ 
گردشگران در این منطقه نبود تبلیغات مناسب بویژه از طریق فضای مجازی است.

این استاد دانشگاه ادامه داد: برای معرفی بهتر این منطقه به گردشگران داخلی 
و سرازیر شدن تورهای گردشگری داخلی از اقصی نقاط مختلف کشور به آن باید 

تبلیغات محیطی در شهرهای بزرگ و رسانه ملی درمورد آن صورت گیرد.
وی به بررسی وضعیت منطقه ثبت جهانی شده اورامانات از نظر گردشگری داخلی 
نیز پرداخت و گفت: هرچند در بحث گردشــگری خارجی ثبت جهانی اورامانات 
دستاورد چندانی نداشــته، اما در بحث گردشگری داخلی شاهد استقبال بسیار 
خوب گردشــگران از آن بوده ایم. عزمی به شلوغی برخی روستاهای منطقه ثبت 
جهانی شده اورامانات در ایام پیک سفر اشاره کرد و افزود: علیرغم اینکه منطقه ثبت 
جهانی شده اورامانات در استان کرمانشاه چهار شهرستان را در بر می گیرد که هرکدام 
از آنها دنیایی از زیبایی ها را در خود دارند و می توانند به عنوان مقصدی جذاب برای 
گردشگران تبدیل شوند، اما متأسفانه در ســال های اخیر تنها چند روستای این 

منطقه به مقصد گردشگری تبدیل شده اند.
وی تأکید کرد: اورامانات فقط هجیج نیست، بلکه روستاها و جاذبه های گردشگری 
بسیار زیبایی در مناطق دیگر آن وجود دارد که از دید گردشگران پنهان مانده، برای 

همین در ایام  پیک سفر شاهد هجوم بسیار بالای گردشگران به روستاهایی مانند 
هجیج هستیم که ترافیک  چند کیلومتری را به وجود می آورد.

این استاد دانشــگاه با تأکید براینکه مردم و مســئولین باید زمینه معرفی سایر 
جاذبه های گردشگری اورامانات را فراهم کنند، افزود: این مسئله باعث می شود 
که گردشگران تنها در این نقطه تمرکز پیدا نکنند، بلکه در کل اورامانات پخش شوند 
و دیگر نه ترافیک های چند کیلومتری تشکیل شود و نه در بحث زیرساخت های 

اقامتی و پذیرایی کمبودهایی به وجود می آید.
به گفته این استاد دانشگاه عدم توزیع مناسب گردشگر در منطقه اورمانات باعث 
شده تا تأثیر گردشگری روی سفره همه مردم این منطقه به شکل یکسانی نباشد.

وی در ادامــه یکی دیگر از مشــکلات موجود در منطقه اورمانــات را عدم نظارت 
کافی بر ارائه خدمات اقامتی و پذیرایی به گردشــگران دانست و گفت: متأسفانه 
 گاهی مشاهده می شود که در ایام پیک سفر یک خانه مسافر با حداقل امکانات 
هزینه های گزافی را از مسافران و گردشــگران می گیرد که این موضوع می تواند 
تصویری منفی را از این منطقه در ذهن گردشــگران به وجود آورده و آنها را از سفر 
بعدی به این منطقه منصرف کند که در این زمینه ضروری است که مسئولین امر 

برخوردهای جدی را با متخلفین داشته باشند.

یک استاد دانشگاه:

اورامانات فقط »هجیج« نیست

رئیس جهاد دانشگاهی اصفهان:

دستگاه ها به گردشگری اصفهان بدهکارند



یکشنبه  ۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۲ محرم ۱۴۴۶ / ۲۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۰
رئیس اداره مهاجرت و گذرنامه فرماندهی انتظامی استان خبرداد

 باقی ماندن ۴۰۰۰گذرنامه زیارتی متقاضیان اصفهانی
از سال قبل

رئیس اداره مهاجرت و گذرنامه فرماندهی انتظامی اســتان گفت: 4000جلد گذرنامه آماده از ســال 
گذشته در اداره پست و بایگانی این اداره باقی مانده که هنوز متقاضیان برای دریافت آنها اقدام نکردند.

به گزارش »تسنیم«، سرهنگ نعمت ا... طاهرپور در این خصوص اظهار کرد: سال گذشته 4000جلد 
گذرنامه در قرارگاه اربعین فرماندهی انتظامی استان اصفهان صادر شده اما متقاضیان برای دریافت 

آنها اقدام نکردند.
وی افزود: تعداد 2000 جلد از این گذرنامه ها در باجه معطلی اداره کل پســت استان اصفهان واقع در 

خیابان نشاط و 2000جلد دیگر در بایگانی اداره مهاجرت و گذرنامه پلیس استان قرار دارد.
رئیس اداره مهاجرت و گذرنامه فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت:  به منظور اطلاع متقاضیان 
مشخصات آنان به همراه مکان دریافت گذرنامه در لیستی قرار داده شده که می توانند از طریق اتصال 

گوشی های تلفن همراه خود به بارکد و یا لینک B2n.ir/es110 به این لیست مراجعه کنند.
این مقام انتظامی تصریح کرد: کســانی که  نامشان در این لیســت بود باید به قید فوریت به محل 
مربوطه  مراجعه و گذرنامه خود را دریافت کنند، زیرا در غیر این صورت گذرنامه مجدد برای آنها صادر 

نخواهد شد.

 دستگیری متخلفان کشف آثار تاریخی در پارک ملی
کلاه قاضی اصفهان

متخلفان اقدام به اکتشاف آثار تاریخی در پارک ملی کلاه قاضی اصفهان دستگیر شدند.
 بنابراعلام روابط عمومی پایگاه اطلاع رســانی اداره کل حفاظت محیط زیســت اســتان اصفهان، 
محیط بانان این پارک در گشت و کنترل و پایش زیستگاه های طبیعی منطقه، سه متخلف حفاری 

غیر مجاز را پس از مشاهده در ارتفاعات منطقه دستگیرکردند.
از این متخلفان، ادوات و تجهیزات حفاری کشــف و ضبط شد و پرونده تخلفشان برای سیر مراحل 

قانونی تحویل مراجع قضایی شد.
در یک ماه گذشته، این متخلفان دومین گروهی هستند که در محدوده پارک ملی کلاه قاضی اقدام به 
حفاری غیر مجاز برای به دست آوردن اشیای تاریخی کرده اند و در عملیات هوشمندانه مأموران یگان 

حفاظت استان، دستگیر و تحویل مراجع قضایی شده اند.

پایان رقابت ۱۵۰ دانش آموز  برنامه نویس در اصفهان
1۵0 دانش آموز برنامه نویس از سراسر کشور در قالب ۳۵ تیم در پارک علم و فناوری شرکت زیرساخت 

وزارت ارتباطات در منطقه جوزدان نجف آباد به مدت چهار روز با هم به رقابت پرداختند.
کارشناس فعالیت های دانش آموزی دفتر آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش در حاشیه این 
رویداد با بیان اینکه دانش آموزان در این مسابقه برنامه نویســی با شرکت در کلاس های آموزشی 
به تعدادی از سئوالات پاسخ دادند گفت: در دو سال گذشــته با عقد تفاهم نامه بین وزارت آموزش 
و پرورش وزارت ارتباطات و معاونت ســتاد اقتصاد دیجیتال 200 هزار دانش آموز در سراســر کشور 

آموزش دیده اند. 
 بحر کاظمی با اشــاره به ســند تحول بنیادین آموزش و پرورش و لزوم آموزش هوش مصنوعی به 
دانش آموزان افزود: با برنامه ریزی های اجرا شده، قرار است تمام دانش آموزان مقطع متوسطه اول 

به بالا تحت آموزش های برنامه نویسی و هوش مصنوعی قرار گیرند.
 در پایان این رویداد از تیم هــای چهار محال بختیاری، قــم و مازندران عنوان های  اول تا ســوم را 

کسب کردند. 

اشعه فرابنفش می تواند خطر جدی برای ابتلا به سرطان پوست باشد 
و در چنین روزهایی که شاهد اوج گیری گرمای هوا هستیم، باید بیشتر 
مراقب پوست خودمان باشیم. به گزارش »مهر«، برای سنجش میزان 
تابش پرتوهای فرابنفش، شاخصی به نام UV index وجود دارد که از 
بازه زمانی 1 تا 11 را شامل می شــود. زمانی که این شاخص به بالای عدد 
۶ می رســد حتماً باید مواجهه افراد با نور آفتاب کاهش یابد. بنا بر اعلام 
وزارت بهداشت، سیاستی که باید در این زمینه اعمال شود کاهش مواجهه 
با نور خورشید است. تابش اشعه فرابنفش در ساعات صبح تا بعد از ظهر 
امروز یک شنبه به اوج خود می رســد و بنابراین بهتر است مردم در این 
ساعات از قرار گرفتن زیر نور خورشــید پرهیز کنند. استفاده از کلاه لبه 
دار، عینک آفتابی استاندارد، مصرف کرم های ضدآفتاب با SPF بالاتر 
از ۳0 و پوشیدن لباس های آستین بلند و شــلوارهای بلند، ایجاد تهویه 
مناسب و استفاده از سایه بان ها می تواند باعث کاهش آسیب های ناشی 
از تابش فرابنفش شود. سازمان بهداشت جهانی درباره مواجهه با پرتوهای 
فرابنفش توصیه اکید دارد که نباید در معرض تابش نور خورشــید قرار 
گرفت. امواج فرابنفش خورشید کوتاه تر از نور مرئی و بلندتر از اشعه ایکس 
است و جزو امواج خطرناک برای انسان است که غفلت از آن آسیب های 
جبران ناپذیری به پوست و چشم انسان می زند. بررسی ها نشان می دهد 

که سرطان پوست جزو ۵ سرطان شایع در ایران است و بیش از ۹0 درصد 
دلایل ابتلا به این بیماری، ریشــه در پرتوگیری دارد اگــر مردم، به ویژه 
گروه های پرخطر مانند کشاورزان، کارگران فضای باز و رانندگان نسبت به 
پرتوگیری و اهمیت چگونگی حفاظت از پرتوها آگاه باشند، میزان سرطان 
پوست کاهش می یابد. داده های پایگاه هواشناسی جهانی MSN نشان 
می دهد، شاخص اشعه فرابنفش در ایران و از جمله در تهران در روزهای 
شنبه تا دوشنبه در وضعیت قرمز قرار می گیرد و در ساعات بین 10 تا 1۶ 
به بالای ۷ تا 10 می رسد که بسیار خطرناک اســت و مردم نباید در این 
ساعات که زمان اوج تابش اشعه UV است در معرض تابش مستقیم 

نور خورشید قرار بگیرند.
علی گورانی، کارشناس بهداشت پرتوها درباره خطرناک اشعه UV، گفت: 
۸0 درصد علت ابتلای افراد به ســرطان پوست تابش اشعه UV است و 
در مورد کاتاراکت یا همان آب مروارید که یک بیماری خطرناک چشمی 
است، سهم این اشعه در بروز این بیماری بین ۸0 تا ۹0 درصد است. علاوه 

بر آن اشعه UV عامل اصلی پیر پوستی است.
وی افزود: مردم باید بدانند در ســاعات شــدت تابش اشعه فرابنفش 
تا جای ممکن نباید از خانه خارج شــوند؛ با این حال، اگر افرادی به هر 
علتی از جمله رفت و آمد به محل کار از خانه خارج می شــوند باید سعی 

کنند در سایه باشند. البته میزان اشــعه UV در سایه از بین نمی رود اما 
حدود ۵0 درصد کمتر می شود. در همین حال، عباس شاهسونی رئیس 
 UV گروه سلامت هوا و تغییر اقلیم وزارت بهداشت، میانگین شاخص
در منطقه مدیترانه شرقی را در محدوده ۹ عنوان کرد و گفت:  اصلی ترین 
توصیه ما به مردم در این روزها که شاخص UV بین ۸ تا 10 و در وضعیت 
خطرناک اســت، به حداقل رســاندن مواجهه با نور خورشید به ویژه در 
ساعات 10 تا 1۶ است. وی تأکید کرد: وقتی شاخص UV بالاتر از 11 باشد، 
خطر بسیار زیادی برای انسان دارد و با رنگ بنفش نشان داده می شود که 
در این مواقع نیز مواجهه حداقلی با نور خورشید، استفاده از کلاه لبه دار، 
 SPF عینک آفتابی اســتاندارد، لباس های بلند و کرم های ضدآفتاب با
حداقل ۳0 توصیه می شود. در این موارد، توصیه می شود کرم ضدآفتاب 

هر دو ساعت یکبار تجدید و استفاده شود.

تشدید پرتوهای فرابنفش ناشی از تغییرات اقلیمی است
رئیس گروه سلامت هوا و تغییر اقلیم وزارت بهداشت، افزایش و تشدید 
شاخص UV و پرتوهای فرابنفش را ناشی از تغییرات اقلیمی در سطح 
کره زمین دانست و گفت: اثرات ناشی از تغییرات اقلیمی منجر به افزایش 

مواجهه با پرتوهای فرابنفش نور خورشید می شود.

چه افرادی بیشترین آسیب را از پرتوها فرابنفش می بینند
شاهسونی ادامه داد: اثرات تغییر اقلیمی می تواند باعث تغییر در پوشش 
ابرها شود و وقتی پوشش ابرها کمتر شود، مواجهه با پرتوهای فرابنفش 
افزایش می یابد. بیشــترین آســیب های پرتوهای فرابنفش متوجه 
شــاغلین در فضای باز و مردان به ویژه افراد بالاتر از ۵۵ سال است. بر 
اساس گزارش سازمان جهانی بهداشــت، یک مرگ از هر سه مرگ به 
دلیل سرطان پوست غیر ملانومایی است که علت اصلی آن، کار کردن زیر 
نور خورشید است. وی تصریح کرد: از هر 4 فردی که در فضای باز اشتغال 
دارند، یک نفر در مواجهه با سطوح بالای پرتوهای فرابنفش نور خورشید 
است که می تواند خطر سرطان پوست غیرملانومایی را تا ۶0 درصد افزایش 
دهد. اقدامات ساده ای که گفته شد می تواند خطر ابتلا به این نوع سرطان 

را به طور چشمگیری کاهش دهد.

توصیه های خودمراقبتی در مقابل پرتوهای فرابنفش
رئیس گروه سلامت هوا و تغییر اقلیم وزارت بهداشت تأکید کرد: توصیه 
ما در این روزها برای مراقبت بیشتر به افرادی مانند کارگران ساختمانی 
و صنایع و کشاورزان است که در فضای باز اشتغال دارند که باید مواجهه 
خود با نور خورشید را در ساعات 10 تا 1۶ به حداقل برسانند و کارفرمایان باید 
به گونه ای برنامه ریزی کنند که امکان استراحت کافی بدون مواجهه با نور 
خورشید، فراهم شود. شاهسونی یادآور شد: وقتی شاخص UV بالاتر از 
11 باشد بهتر است افراد حداکثر ۳0 دقیقه زیر نور خورشید باشند چراکه 
بیشتر از آن، دچار مشکل و آفتاب سوختگی می شوند. علاوه بر کارگران و 
مردان، کودکان و نوزادان نیز گروه های آسیب پذیر در این شرایط هستند 

که ممکن است دچار مشکل شوند.

با مسئولان جامعه

مدیر عامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شــهرداری اصفهان گفت: واریز مبلــغ پیش پرداخت 
به معنای ثبت نام قطعی ســرویس مدرسه است، اما 

به معنای سرویس دهی نیست. 
محمد پــرورش گفت: تا کنــون ۳۸ هــزار و 2۵۹ نفر 
در ســامانه ســفیر مهر ثبت درخواســت ســرویس 
دانش آمــوزی داشــته و تعــدادی تــا ایــن لحظه 
پیش پرداخت را واریــز کرده اند. وی افــزود: پس از 
ثبت نام و واریــز مبلغ پیش پرداخت، درخواســت ها 
به شــرکت های مجاز حمل ونقل ارســال می شــود تا 
در صورت وجود هم ســرویس، ســردیس دهی تأیید 
شود، سپس درخواست ها بررســی و تعیین تکلیف و 
پس از تأیید شــرکت پیامکی برای اولیا یا دانش آموز 

ارسال می شــود تا قرارداد و مبلغ را مشاهده و نسبت 
به پرداخت مبلــغ قرارداد تصمیم گیری انجام شــود. 
مدیر عامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: از تمام افرادی که تا این 
لحظه ثبت نام را انجام ندادند، تقاضا دارم وارد سامانه 
شوند و ثبت درخواست انجام دهند و در صورتی که مبلغ 
پیش پرداخت را واریز نکردند، نسبت به این امر اقدام 
کنند تا ثبت نام قطعی شود. پرورش با بیان اینکه تنها 
افرادی که تــا پانزدهم مرداد ثبت نــام کنند، می توانند 
از تســهیلات وام بدون بهره اســتفاده کننــد، گفت: با 
هماهنگی انجام شده میان سازمان تاکسیرانی و بانک 
قرض الحسنه رسالت، قرار شــده که وام بدون بهره در 
اختیار اولیا قرار بگیرد. او با تأکید بــر اینکه افرادی که 

مشکلی در اعتبارسنجی نداشته باشند، می توانند از این 
وام استفاده کنند، ادامه داد: هر شخصی می تواند برای 
دانش آموز یا چند نفر درخواست وام کند و محدودیتی 
وجود ندارد، لینکی در ســامانه قرار داده می شــود که 
می توانند روی آن کلیک کنند و درخواست خود را ثبت 
کنند. مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: امیدوارم با همکاری 
تمام مردم بتوانیم ســرویس دهی مطلوبی را در سال 
تحصیلی جدید ارائه دهیم. پرورش تأکید کرد: والدین 
دانش آموزان که متقاضی ســرویس مدرسه هستند، 
 از پرداخت هر گونــه وجه به شــرکت های حمل ونقل 
دانش آموزی خودداری کننــد، زیرا پرداخت ها فقط از 

طریق سامانه سفیر مهر انجام می شود.

واریز مبلغ پیش پرداخت در سامانه »سفیر مهر« به معنای ثبت نام قطعی 
سرویس مدرسه

اجتماع سالانه 
همسران شهدای 

مدافع حرم و امنیت 
اصفهان

اجتماع ســالانه همســران شهدای 
مدافع حرم و امنیت اصفهان با عنوان 
مرثیه حضرت رباب)س( در گلستان 

شهدای اصفهان برگزار شد.

رئیس مرکز فناوری اطلاعات سازمان تأمین اجتماعی:

تلاش تأمین اجتماعی بر شفافیت است
رئیس مرکز فناوری اطلاعات، آمار و محاســبات ســازمان تأمین اجتماعی با اشــاره به اینکه از 
حدود 11 میلیون مســتمری  بگیر، تاکنون ۵ میلیون نفر نرم افزار »تأمین من« را نصب کرده اند، 
گفت: این سازمان در راستای توسعه هوشمندســازی تلاش دارد تا دو جریان پول و اطلاعات را 

به صورت شفاف ارائه دهد.
به گزارش »ایراسین«، رئیس مرکز فناوری اطلاعات، آمار و محاسبات سازمان تأمین اجتماعی با 
اشاره به اینکه تاکنون پنج میلیون نفر  از مستمری  بگیر ان تأمین اجتماعی نرم افزار »تأمین من« 

را نصب کرده اند، گفت: تأمین من جزو محبوب ترین نرم افزارهای های دولتی است.
دامون خدابنده درباره برنامه ســازمان تأمین اجتماعی برای اســتفاده از هوش مصنوعی اظهار 
داشــت: با هوش مصنوعی برخورد شــعاری می شــود و آن را به یکی دو محصول خاص تقلیل 

می دهند و در نهایت هم برخورد برخورد عمیق و درستی تا به امروز با آن نشده است.
وی ادامه داد: در رابطه با هوش مصنوعی ابتدا باید شما یک سازمان و انباری از داده های هوشمند 
داشته باشید و فرایندها هوشمند و تمرکز داده ها تمیز باشد تا بتوانید در راستای هوشمندسازی 

کار کنید.
رئیس مرکز فناوری اطلاعات، آمار و محاسبات سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به اینکه هوش 
مصنوعی یک پروژه نیست بلکه یک پروسه و مسیر است، یادآور شد: اکنون تمامی پروژه هایی که 
در سازمان تأمین اجتماعی در حال پیاده سازی و توسعه است و برنامه ای که برای یک سال و نیم 

آینده داریم، در راستای ایجاد تمرکز و دسترسی به داده ها در زمان واقعی است.
خدابنده ادامه داد: همچنین تلاش داریم تا داده های اضافــی را حذف و داده های تمیز را جذب 
کنیم و الگوریتم هایی برای توســعه اســتفاده از این داده ها ایجاد کنیم که همان مســیر هوش 
مصنوعی است در حقیقت هوش مصنوعی چیزی نیســت که بگوییم امروز به آن می رسیم بلکه 

یک مسیر ترسیم شده است.
وی اظهار کرد: هوشمندســازی لیســت بیمه ها، دریافت اسناد بیمارســتانی به صورت بر خط و 
رسیدگی به آنها، صدور نسخه الکترونیک همگی در راســتای توسعه هوش مصنوعی است که با 
گسترش آنها می توانیم به جایی برسیم که داده های غنی و ســالمی از سازمان تأمین اجتماعی 
داشته باشیم و پس از آن بتوانیم به کمک ماشــین، تصمیمات بهتری برای مدیریت سازمان و 

ایجاد ارتباط با جامعه مخاطب بگیریم که به آن بلوغ هوش مصنوعی گفته می شود.
رئیس مرکز فناوری اطلاعات، آمار و محاســبات ســازمان تأمین اجتماعــی اضافه کرد: هوش 
مصنوعی قرار اســت کمک کند که ما از داده ها در زمان واقعی بهترین اســتفاده را برای مدیریت 
ســازمان با منابع کمتر ببریم به این معنا که هزینه هــا را کمتر و آورده را بیشــتر کنیم تا رضایت 

مخاطب هم بالاتر رود.
خدابنده در رابطه با موقعیت تأمین اجتماعی با حجم داده ها با اشــاره بــه اینکه 4۶ میلیون نفر 
زیر پوشش سازمان تأمین اجتماعی هستند، گفت: مدیریت این سازمان با وجود دارا بودن ۵00 
لوکیشن درمان سازمانی، 200 هزار پزشک و ارتباط با 1۳ هزار داروخانه و میلیون ها نفر حقوق بگیر 

و چند میلیون نفر به ما حقوق پرداخت می کنند، کار ساده ای نیست.
وی در ادامه و در تشریح برنامه سازمان تأمین اجتماعی در برنامه توسعه هفتم، با تأکید بر اینکه 
ادعای ما بر این است که هوشمندســازی باید به صورت کامل انجام شود و بعد به سمت هوش 
مصنوعی برویم، اظهار کرد: اگر قرار است این هوشمندسازی کامل انجام شود تا جایی که ممکن 
است باید دخالت انسان را در تصمیم گیری کم کنیم و ارائه سرویس ها را در مدت زمان خودش 

توسعه دهیم و شفافیت را به حداکثر برسانیم.
رئیس مرکز فناوری اطلاعات، آمار و محاســبات ســازمان تأمین اجتماعــی ادامه داد: فناوری 
اطلاعات یک رســالت دارد در هر جای دنیا که باشــد باید دو جریان را بتواند شفاف نشان دهد: 

جریان پول و جریان اطلاعات.

عکس خبر

خبر روزاخبار

هشدار پلیس درباره 
استفاده از کلاه ایمنی حتی 

در روزهای گرم سال
معاون اجتماعی و فرهنــگ ترافیک پلیس 
راهور تهران بزرگ درباره اهمیت اســتفاده از 
کلاه ایمنی به موتورسواران گفت: درست است 
که در فصل تابســتان قرار داریم و هوا بسیار 
گرم اســت، اما راکبان موتورسیکلت ها باید 
به این مســئله دقت کنند که استفاده از کلاه 
ایمنی جان آنها را حفظ می کنند، بنابراین حتی 
در روزهای گرم نیز بایــد کلاه ایمنی بگذارند. 
فیروز کشــیر با اشاره به اســتاندارهای یک 
کلاه ایمنی خوب افزود: یکی از شــرایط کلاه 
ایمنی اســتاندارد و خوب این است که چانه 
موتورسوار را خوبی بپوشاند و طلق ایمن آن، 
بتواند در فصول مختلف سال از چشم و صورت 
محافظت کنــد. وی ادامــه داد: کلاه ایمنی 
استاندارد می تواند از صورت و چشم موتورسوار 
در برابر گرد و غبار در تابستان و در زمستان نیز 
در برابر سرما و خشکی هوا مراقبت کند. کشیر 
گفت: جان افراد ارزش زیادی دارد به همین 
دلیل برای افزایش ایمنی و حفظ ســلامتی 
نباید دنبال تخفیف گرفتــن بود، حتی اگر در 
تابستان با استفاده از کلاه ایمنی سر و صورت 
شما از عرق خیس هم شد، برای ایمن رسیدن 
به مقصد باید از کلاه ایمنی استاندارد استفاده 
کنید. وی با اشــاره به تخلف توقف ممنوع ها 
افزود: یک وســیله نقلیه به مدت کوتاهی در 
برخی معابرمی تواند توقف داشته باشد، اما 
در بعضی دیگر، ایســتادن ممنــوع یا مطلقاً 
ممنوع است، به این معنا که حتی یک لحظه 
نباید در این معبر توقف کرد. معاون اجتماعی 
و فرهنگ ترافیک پلیــس راهور تهران بزرگ 
افزود: توقف عبارت اســت از توقف وســیله 
نقلیه در زمان طولانی، که ممکن اســت یک 
راننده پارکینگ نداشــته باشد و وسیله نقلیه 
خــود را در یک محل به مــدت طولانی پارک 
کند و دیگ پشــت فرمان نباشد که برای این 
نوع توقف باید محل مناسبی پیدا کرد. کشیر 
گفت: امید اســت با حمایت دست اندرکاران 
به پارکینگ های سطح شــهر افزوده و جای 

بیشتری برای پارک خودروها فراهم شود.

سرپرست داوران در رشته حفظ ۵ جزء قرآن کریم در چهل وهفتمین دوره مسابقات قرآن اوقاف اصفهان گفت: تبلیغ و توصیه برای شرکت در مسابقات و زمینه سازی 
برای حضور فعالان قرآنی در مسابقات است. زهرا میرشفیعی در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: سطح مسابقات در این دوره تا حدودی بهتر از سال قبل بوده و استقبال 
خوبی از رقابت ها شده است. وی افزود: به دلیل برگزاری دو مرحله ای مسابقات حفظ در این دوره، افرادی که دارای حداقل توانمندی هستند در این مرحله حضور ندارند 
و این موضوع در کیفیت بخشی به مسابقات اثر داشته و ارزیابی را برای داوران تسهیل کرده است. سرپرست داوران در رشته حفظ ۵ جزء قرآن کریم با اشاره به تأثیر 
برگزاری این مسابقات در جامعه قرآنی عنوان کرد: استقبال حافظان قرآن کریم از مسابقات و قرار دادن توانایی شان در معرض داوری و سنجش، باعث افزایش سطح 
کیفی آنها می شود. وی در ارتباط با نقش مؤسسات قرآنی در رونق این مسابقات بیان کرد: استقبال مؤسسات از رویدادهای قرآنی و همکاری آنها با اداره اوقاف و امور 
خیریه می تواند نقش مؤثری در افزایش مشارکت در مسابقات داشته باشد؛ تبلیغ و توصیه برای شرکت در رقابت ها و زمینه سازی برای حضور فعالان قرآنی در چنین 
رویدادهایی توسط مؤسسات قرآنی صورت می گیرد. وی تصریح کرد: برگزاری کلاس های آمادگی برای شرکت در مسابقات که توسط برخی مؤسسات انجام می شود 

در افزایش سطح کیفی رقابت ها تأثیر بسزایی دارد؛ انتظار می رود که مؤسسات علاوه بر حسن حفظ، به حسن تلاوت حافظان و آموزش آن نیز بپردازند. 

فعالیت مؤسسات قرآنی در میزان مشارکت در مسابقات تأثیرگذار است

وقتی هوا بس ناجوانمردانه گرم است

وضعیت قرمزِ اشعه فرابنفش

عکس: ایمنا



وزنه بردار تیم ذوب آهن گفت: باشگاه از سال گذشته هنوز مطالبات ما از لیگ 
برتر را پرداخت نکرده و برای دریافت بخشی از آن هم برای ما شرط گذاشت 

که چک ها را پس بدهیم.
امیر حقوقــی در گفت وگو با »مهر«، درباره عدم پرداخــت مطالبات خود از 
سوی باشگاه ذوب آهن گفت: متأسفانه باشــگاه ذوب آهن برای پرداخت 
مطالبات ما قول هایی دادند که به آن عمل نکردند. این بدقولی در شرایطی 
اتفاق افتاد که ما قهرمان مســابقات لیگ برتر وزنه برداری هم شــدیم. در 
دی ماه سال گذشــته در هفته آخر مسابقات لیگ، باشــگاه برای کل مبلغ 
قراردادمان یک چک داد که قرار بود ایــن چک در تاریخ ۲۸ بهمن ماه پاس 

شود اما این اتفاق رخ نداد.
وی گفت: پس از آن در روزهای پایانی سال حدوداً ۵۰ درصد حق و حقوقمان 
پرداخت شد و به ما گفتند مابقی قراردادتان را اردیبهشت ماه 14۰3 پرداخت 
می کنیم به شرطی که چک ها را برای ما بفرســتید. در واقع همان چکی که 
به ما داده بودند از ما گرفتند و تا الان که در ماه پنجم ســال هســتیم، هیچ 
مبلغی به حساب ما واریز نشده اســت. در واقع باشگاه ذوب آهن در حق ما 
کلاه برداری کرد. حقوقی تأکید کرد: در تمام مدتی که ما در اردو بودیم حتی 
یک بار مدیرعامل به اردو ما ســر نزد. این کار واقعاً درست نیست. در ترکیب 
تیم ذوب آهن افرادی حضور داشتند که الان قرار اســت به المپیک بروند. 
میرمصطفی جوادی یکی از وزنه برداران تیم ذوب آهن و ملی پوش المپیکی 
وزنه برداری است. او برند باشگاه ذوب آهن به حساب می آید. چرا او و همه 

ما باید برای حق و حقوق خودمان تا به این اندازه باید منتظر بمانیم؟
وزنه بردار تیم ذوب آهن اظهارکرد: کســی که شــخصیت داشته باشد هیچ 
زمانی زیر قولش نمی زند. فکر می کنم قرارداد کل تیم به همراه هزینه رفت و 
آمد تقریباً حدوداً ۵ میلیارد هزینه برای باشگاه داشته باشد. مگر این مبلغ 
برای باشــگاهی مثل ذوب آهن خیلی زیاد اســت که از پرداخت آن امتناع 
می کنند. بخشی از این مبلغ پرداخت شده و فکر می کنم نهایتاً ۲ میلیارد آن 

باقی مانده اما باشــگاه این مبلغ را هم پرداخت نمی کند. واقعاً خجالت آور 
اســت و نمی دانم چه بگویم! ملی پوش وزنه برداری عنوان کرد: من چندین 
باری که پیگیر حق و حقوقمان بودم، متوجه شــدیم دو یا سه بار نزدیک به 
3۰ الی 4۰ میلیارد به حساب باشــگاه پول آمده اما از این مبلغ یک میلیارد 
به وزنه برداری نرســیده و همه آن خــرج تیم های دیگر مثل فوتبال شــده 
است. الان ما برای مبلغی ناچیز از ذوب آهن باید برویم شکایت کنیم واقعاً 

خودشان خجالت نمی کشند؟!
حقوقی با اشاره به وضعیت قراردادی که با باشگاه امضا کرده اند اشاره کرد و 
گفت: در قرارداد ما آمده است که برای هر مسابقه ۲۵ درصد از مبلغ قرارداد 
را دریافت کنیم، رونوشــت آن هم اکنون در فدراســیون است. ما باید بعد و 
قبل از هر مســابقه ۲۵ درصد دریافت می کردیم. اولین مسابقه ما مهر ماه 
سال گذشته بود و الان دو ماه دیگر نزدیک به یک سال است که قراردادمان 
پرداخت نشده است. آیا باشگاه ذوب آهن در این یکسال 3۰۰ میلیون پول 
نداشــته که به وزنه بردار تیم ملی بدهد؟! واقعاً دیگر مبلغی مثل 3۰۰ یا 4۰۰ 

میلیون در این شرایط اقتصادی پولی به حساب نمی آید.

انتقاد وزنه بردار ذوب آهن از این باشگاه اصفهانی

یکشنبه  ۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۲ محرم ۱۴۴۶ / ۲۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۰

سنگ تمام آدیداس برای ستاره رئال
روز جمعه از مجموعه لباس های ویژه آدیداس به نام JB، متعلق به ســتاره انگلیســی رئال مادرید، 
رونمایی شد. به گزارش »خبرآنلاین«، خط لباس جدید آدیداس و به نام جود بلینگام معرفی شد. در 
ویدیویی تبلیغاتی برند آلمانی پوشاک ورزشی آدیداس جود بلینگام دیده می شود که با پیراهن و شلوار 
سفید رنگ با خطوط آبی خودنمایی می کند. مجموعه لباس هایی که مهر شخصی JB )حرف اول نام و 
نام خانوادگی بیلینگام( را روی خود دارند. اولین مجموعه لباس آدیداس برای این فوتبالیست انگلیسی 
با نام »JB x Originals« در حال حاضر در فروشگاه های لباس این برند موجود است. قیمت لباس ها 

از ۵۵ تا 11۰ یورو متغیر است. مجموعه ای شامل پیراهن، شورت ورزشی، شلوار و ژاکت.

با وجود ۵۰ هزار پلیس در المپیک رخ داد؛

سرقت ۳۰ میلیاردی از زیکو 
زیکو، اسطوره سابق تیم ملی برزیل در هنگام ورود به پاریس برای حضور در افتتاحیه المپیک ۲۰۲4  
توسط سارقان »چمدان نیم میلیون یورویی« خود را از دست داد. به گزارش »فارس«، سرقت از اسطوره 
فوتبال برزیل درحالی رخ داد که پاریس برای تأمین امنیت مراسم افتتاحیه بیش از ۵۰ هزار پلیس را 
به کار گرفته است. زیکو یکی از بهترین بازیکنان برزیلی دهه ۸۰ میلادی بود که بین سال های 1971 تا 
19۸3 37۰ گل برای فلامینگو به ثمر رساند که بیش از ۵۰۰ گل در کل دوران حرفه اش به ثمر رسانده است. 
نشریه لو پاریزین می نویسد که زیکو هنگام سوار شدن به تاکسی چمدان خود را در صندوق گذاشت و یک 
فرد با معطل کردن راننده باعث شده تا همدستش این چمدان ارزشمند زیکو را به سرقت ببرد. بر اساس 
گزارش رسانه فرانسوی، زیکو در این چمدان چند ساعت رولکس و جواهرات داشت و همچنین ۲۰۰۰یورو 

و ۲۰۰۰ دلار نیز داشت. پیگیری های پلیس نشان می دهد سرنخی از این سارقان در دست نیست.

دست رد ستاره انگلیس به پیشنهاد کهکشانی ها
نشــریه میرر انگلیس از ماندن آرنولد در جمع لیورپولی ها پرده برداشت. به گزارش »فارس«، با اینکه 
رئال مادرید طبق گزارش رسانه های انگلیسی علاقه مند به جذب »الکساندر آرنولد« بود ولی این بازیکن 
تصمیم گرفت در لیورپول بماند. آرنولد که یکی از ارکان موفقیت لیورپول در دوره مربیگری کلوپ بود، حالا 
نیز تصمیم دارد در جمع این تیم بماند و با آرنه اسلات برای قهرمانی دوباره لک لک ها تلاش کند. آرنولد 
البته تا تابستان ۲۰۲۵ با لیورپول قرارداد دارد و باید دید چه تصمیمی برای آینده خود خواهد گرفت. این 

بازیکن 31۰ بار با پیراهن لیورپول به میدان رفته و آمار ۸1 پاس گل و 19 گل زده را به ثبت رسانده است.

یوونتوس بارسلونا را پولدار می کند
یوونتوس به بستن قرارداد قرضی با ژان کلر تودیبو، مدافع میانی نیس، با بند خرید دائمی بسیار 
نزدیک است. به گزارش »ورزش سه«، سرنوشت آینده ژان کلر تودیبو، مدافع سابق بارسا، در حال 
مشخص شدن است و در ایتالیا می گویند، پیوستن او به یوونتوس را باید قطعی دانست. ایتالیایی 
ها در آستانه نهایی کردن انتقال دین هویسن به بورنموث و ماتیاس سوله به رم هستند و این به آنها 
اجازه می دهد تا پروسه جذب تودیبو را انجام دهند. در بارسا نیز آنها روی مقصد بعدی تودیبو بسیار 
توجه دارند، زیرا ۲۰ درصد از رقم فروش او را دریافت خواهند کرد. البته، همه چیز نشان می دهد که 
آبی اناری ها باید برای این پول فعلًا منتظر بمانند. چرا؟ چون یوونتوس اکنون فقط حدود ۵ میلیون 
یورو بابت انتقال قرضی پرداخت خواهند کرد و در پایان دوره، مابقی مبلغ انتقال، 4۰ میلیون یورو 
را پرداخت می کنند. بارســا فعلًا از انتقال تودیبو 1 میلیون یورو درآمد خواهد داشت و در تابستان 
۲۰۲۵، هفت میلیون یوروی باقیمانده از این عملیات را به جیب خواهد زد. لازم به یادآوری است که 
 بارسا در ژوئن ۲۰۲1 تودیبو را به مبلغ ۸.۵ میلیون یورو به علاوه 7 میلیون متغیر به نیس فروخت و

 ۲۰ درصد از انتقالش در آینده را حفظ کرد.

به بهانه بلاتکلیفی گلزن پیشین ذوب آهن در بازار تابستانی

تبریزی؛ از مهره کلیدی گاندوها تا مهاجم طلسم شده لیگ

مرتضی تبریزی فیلش یاد هندوســتان  مرضیه غفاریان
نکرده اســت؟ آیا این مهاجم همدانی که 
قراردادش را با سبزپوشان اراکی تمدید نکرده هوای بازگشت به اصفهان 
و حضور در جمع سبزپوشان این دیار به سرش نزده است؟ کم نبوده اند 
بازیکنانی کــه همچون تبریزی پس از درخشــش در تیم ذوب آهن از 
اصفهان کوچ کردند اما هرگز موفق به تکرار روزهای درخشان خود در تیم 
جدید نشدند. در این بین برخی از آنها به امید بازگشت به روزهای اوج 
خود دوباره به جمع سبزپوشان اصفهانی بازگشتند؛ اما نه ثمره ای از این 
حضور دوباره عاید آنها شد و نه ذوب آهن به یمن بازگشت این ستاره ها 
بهره ای برد. مهمترین علت آن هم این بود که این مهره های تأثیرگذار 
وقتی همه دورهای خود را در لیگ برتر با حضور در سایر تیم های حاضر 
در این رقابت ها می زدند و وقتی پا به سن می گذاشتند یکباره فیلشان 

یاد هندوستان)شما بخوانید ذوب آهن( می کرد. 
بعید نیست که با اینکه هیچ خبری با این تفاســیر هیچ 

علاقــه تبریزی به بازگشــت دربــاره اظهــار 
به ذوب آهــن و حضورش در 
خط حمله این تیم اصفهانی 
روی خروجــی خبرگزاری ها 

قرارنگرفته، اگر او با پیشنهاد از سوی سبزپوشان مواجه شود پیشنهاد 
تیم ســابق خود را رد کند. کجا برای این مهاجم 33 ســاله بهتر از ذوب 
آهن؟! به هر حال هرچه نباشــد حضــور در این تیــم اصفهانی خاطره 
خوش روزهای درخشان او در خط آتش گاندوها را برایش زنده خواهد 
کرد، روزهایی که با گشودن ســنگر رقبای سبزپوشان، نامی برای خود 
 دست و پا کرده بود و سرخابی های پایتخت برای خریدن او سرو دست 
می شکستند. در نهایت هم پس از ایستادن در رده دوم برترین گلزنان 
لیگ هفدهــم، در بازار تابســتانی لیگ هجدهم با اینکــه گزینه خرید 
پرسپولیس هم بود راهی استقلال شــد و دو سال نه چندان موفق را در 
این تیم تهرانی سپری کرد. جالب آنجاست که یکی از برترین گلزنان لیگ 
 برتر که در هر بازی بوی گل مــی داد در دومین فصل حضورش در جمع 

آبی پوشان پایتخت حتی یک بار هم پایش به گلزنی باز نشد. 
 با همه اینها تبریزی شــانس آورد که امیر قلعه نویی ســکاندار ســابق 
گل گهر برای تقویت خط حمله تیم ســیرجانی دست روی این مهاجم 
گلنزن)1( گذاشت. تبریزی اما در ترکیب تیم ژنرال، 
)سرمربی ای که به احیای ستاره های خاموش 
شهره اســت(، هم درخششی نداشت! 
او طی دو فصــل حضور در 

سیرجان و در 37 
باری که با پیراهن گل گهر به 

میدان رفت فقط ۵ گل به ثمر رساند. 
تبریزی فصل گذشــته راهی اراک شد تا این 

امتحان کند. بار شانس خود را در جمع شــاگردان مجتبی حسینی 
با اینکه او شانس نیاورد و در هفته یازدهم در دقیقه 71 بازی آلومینیوم 
سازان با خودروسازان به دلیل آســیب دیدگی رباط صلیبی فصل را از 
دست داد اما پیش از آن هم و در 949 دقیقه ای که برای نماینده اراک 
در لیگ برتر به میــدان رفته بود یک پاس گل تنهــا نقطه مثبت کارنامه 
اش به شــمار می رفت. مهره هجومی خطرناک گاندوها که در ۵ فصل 
حضورش در جمع سبزپوشان اصفهانی آنقدر درخشیده بود که درخشش 
او چشم مدعیان لیگ را به خود جلب کرده بود، مهاجمی که هر وقت در 
خط حمله ذوب قرار می گرفت مدافعان حریف را به دردسر می انداخت 
حالا یکی از بی آزارترین مهاجمان لیگ شده است. به نظر به همین دلیل 
هم هست که سکاندار جوان سبزپوشان اراکی با وجود رهایی تبریزی از 
بند مصدومیت تمایلی به تمدید  قرارداد با مهاجم پیشــین سبزپوشان 

اصفهانی از خود نشان نمی دهد. هیچ بعید نیست این مهاجم همدانی 
که با پوشیدن پیراهن ســبز ذوب آهن از لیگ آزادگان به لیگ برتر آمد 
حالا با ترک تیم سبزپوش اراکی دوباره راهی لیگ آزادگان شود. حتی 
اگر تبریزی هم فیلش یاد هندوســتان کند، بعید است مسئولان این 
باشــگاه اصفهانی بخواهند همچون برخی همتایان سابق خود در این 
تیم اصفهانی برای این سبزپوش ســابق فرش قرمز پهن کنند، چرا که 
هم سن و سال تبریزی اجازه این آزمون و خطا را به ذوب آهنی ها نمی 
دهد هم بعید است محمد ربیعی برای تقویت خط حمله گاندوها جایی 

خود برای مهاجمی که مدتهاست طلسم شده در ارنــج 
داشته باشد.

شــاید اگر برخی ســتاره های 
جوان ذوب آهن هنگام جدایی 

از این تیم ســبزپوش 
اصفهانــی، در تاریــخ 
فوتبال ایران و این باشگاه 
اصفهانی تورقی می کردند 
سایه آنها هم 
به درب 

خروج از باشــگاه 
ذوب آهــن نزدیک 
نمی شــد. تبریزی 
اولین ستاره سبزی 
نیســت که پــس از 
جدایــی عجولانه از 
ذوب آهــن بــه این 
سرنوشت دچار شده 
و تجربــه ثابت کرده 
آخرین مــورد هم 

نخواهد بود.

خبر روز

تمجید مدافع طلایی پوشان اصفهانی از خوزستانی ها
امین حزباوی، مدافع ۲1 ساله ای که در فصل نقل و انتقالات جاری به سپاهان پیوست تا در لیگ ۲4 
با پیراهن این تیم اصفهانی به میدان برود در آخرین مصاحبه خود تمجید ویژه ای از مردم خوزستان 

به ویژه محله کوت عبدا... داشته است. 
به گزارش »ورزش سه«، مدافع خوزستانی سپاهان در مصاحبه اخیر خود سعی کرده دین خود را 
به منطقه ای که از آن رشد کرده بیان کند و گفته اســت:»می خواهم از بچه های خوب کوت عبدا... 
تشکر کنم. مردم خوب خوزستان و اهواز و به ویژه بچه های کوت عبدا...«. او سپس درباره جایگاه 
جغرافیایی کوت عبدا... می گوید:»کوت عبدا... فکر می کنم می شود ته اهواز. مردم خیلی مظلوم 
و پر از استعداد، شهری که می توان هزاران فوتبالیست از آنجا درآورد. می دانم و این را حس کردم، 
چون از بچگی آنجا بازی کردم. می خواستم از آنها تشکر کنم که همیشه و همه جا من را حمایت و 
تشویق کردند. همیشه مدیون آنها هستم و همیشه به آنها افتخار می کنم. الان و همیشه می گویم 
اگر بچه های کوت عبدا... نبودند الان امین حزباوی هم نبود. همیشه از آنها تشکر می کنم و تا جایی 
که بتوانم هر کمکی از دستم بربیاید برایشان انجام خواهم داد. از مسئولان هم تقاضا می کنم سری 
به این مناطق بزنند چون بچه های بااســتعدادی در آنجا پیدا خواهند کرد. هزاران امین حزباوی، 

ایوب والی و...«

توضیح مهاجم سپاهان درباره رد کردن پیشنهاد پرسپولیس
مهدی لیموچی خرید جدید سپاهان در گفتگویی درباره انتخاب این تیم نیز که بحث برانگیز شده 
صحبت کرده است.  به گزارش »ورزش  سه«، مهاجم سابق آلومینیوم در شرایطی اقدام به انتخاب 
سپاهان برای فصل آینده کرد که پیشنهاد پرســپولیس را نیز در جیب داشت اما در نهایت تصمیم 
گرفت با مورایس کار کند. این مهاجم در این باره عنوان کرده است: »از زمانی که لیگ تمام شد آقای 
مورایس و کادر فنی ســپاهان با من صحبت کردند و گفتند من را می خواهند. خیلی برایم مهم بود 
در تیمی باشــم که خود مربی من را می خواهد. وقتی دیدم کادر فنی سپاهان و در رأس آنها آقای 
مورایس به من اعتماد کردند از این پیشنهاد اســتقبال کردم و واقعاً خوشحالم که اینجا هستم.« 
همان طور که مشخص است لیموچی ادعا می کند به این دلیل پیشنهاد پرسپولیس را قبول نکرده که 
به صورت مستقیم پیشنهاد حضور در این تیم را به صورت مستقیم از سرمربی اسپانیایی سرخ پوشان 
دریافت نکرده و با این پاسخ اتهامات مربوط به پیشنهاد مالی بسیار بالاتر از سوی باشگاه اصفهانی 

را نیز رد کرده است.

سود خالص سردار برای لورکوزن
ساعاتی پس از انتشار خبر انتقال سردار آزمون به شباب الاهلی امارات، نشریه بیلد آلمان را انتشار 
گزارشی به این موضوع پرداخت و اعلام کرد بایرلورکوزن در ازای این انتقال ۶ میلیون یورو دریافت 
خواهد کرد. به گزارش »ورزش سه«، بیلد نوشت: باشــگاه لورکوزن در ازای انتقال سردار آزمون به 
شباب الاهلی شش میلیون یورو به اضافه پاداش دریافت خواهد کرد. این در حالی است که گفته 
می شود باشگاه سویا نیز به این بازیکن ۲9 ســاله علاقه مند بوده است. این در حالی است که بایر 
سردار را تنها به مبلغ ۲/۵ میلیون یورو از زنیت سن پترزبورگ خریداری کرده بود و در سال گذشته 
هم این بازیکن ایرانی را به رم قرض داده بود؛ بنابراین، به نظر می رســد انتقال سردار از روسیه به 

آلمان برای این باشگاه آلمانی تنها سود خالص بوده است.
آزمون در اولین جلسه تمرینی بایرلورکوزن در آماده سازی پیش فصل غایب بود و پس از آن اجازه 
شرکت در تمرینات شاگردان ژابی آلونسو را نداشت و مجبور شد به صورت انفرادی تمرین کند. سردار 
در حال حاضر در امارات مشغول آخرین مذاکرات برای عقد قرارداد با این باشگاه اماراتی است. گفته 
می شود آزمون از یک باشگاه مطرح عربستانی نیز پیشنهادی را دریافت کرده که البته این مسئله 

کمی بعد از نهایی شدن توافق او با شباب الاهلی رخ داده است.

مستطیل سبز

 وضعیت مبهم 
پدیده طلایی پوش لیگ

محمدجواد حسین نژاد یکی از غایبان بزرگ 
تمرینات سپاهان بوده و در اردوی ترکیه نیز 
حضور ندارد. حسین نژاد پیشنهاداتی با اینکه 
برای حضــور در فوتبال اروپا پیشــنهاداتی 
دریافت کرده اما این روزهــا ابهامات درباره 
آینده او وجود دارد که پدیده فصل گذشته را 
برآن داشته تا در این باره اقدام به انتشار یک 
استوری کند. او در بخشــی از این استوری 
خود نوشته: »... من ۶ ســاله که در خدمت 
باشگاه بزرگ سپاهان هستم و 3 ساله دیگه 

هم قرارداد دارم. 
الان که در تمرینات حضور نــدارم با رضایت 
باشــگاه بوده و هیچ قصدی از فشار آوردن 
به باشــگاهمو ندارم. در فصل گذشته برخی 
مشــکلات برای من و خانــواده ام به وجود 
اومده بود که سعی کردم بدون اینکه چیزی 
بگم با باشگاه صحبت کنم ولی بعضی از افراد 

هیچ اعتنایی نکردند. 
این در صورتــی بود کــه من و خانــواده ام 
سختی های زیادی در اون تایم تحمل کردیم 
و من همانطور که گفتم به خودم اجازه ندادم 
که این حرف هــا به بیرون از باشــگاه بره. و 
حتی مشــکلات دیگه ای که از شما هواداران 
عزیز از آن بی خبرید. اولین باری که با پیراهن 
ســپاهان در لیگ برتر بازی کردم هیچوقت 
یادم نمیــره که مربیــان و هــم تیمی های 
عزیزم چقدر هوامو داشــتن و شما هواداران 
عزیز و دوست داشــتنی که بــا حمایت های 
بی نظیرتون منو به این جایگاه رسوندید تا به 

آرزوم برسم...
اینا رو گفتم که بگم من به باشــگاه متعهدم 
و هر تصمیمی که گرفته میشــه از رضایت دو 
طرفین خواهد بود.« حسین نژاد در صورتی 
قادر به جدایی خواهد بود که باشگاه خواهان 
او بتواند مبلغی که مورد نظر باشگاه سپاهان 
قرار دارد را پرداخت کند و این در شــرایطی 
اســت که مبلغ مشــخصی در قــرارداد این 
بازیکن برای جدایی ذکر نشــده و باشــگاه 
ســپاهان این موضوع را منوط به تشخیص 
خودش بســته به میزان آمادگــی و ارزش 

حسین نژاد در بازار کرده است.

فوتبال جهان

عکس خبر

دردسرهاى باران 
پاريس براى ايرانى ها

مراســم افتتاحيه المپيک ۲۰۲4 و 
رژه کشــورها کاملًا تحت تأثیر بارش 
شدید باران قرار گرفت. كاروان ايران 
در شــرايطى روى رودخانه سن و با 
قايقى كه هنــد و اندونزى هم در آن 
قرار داشتند، رژه رفت كه ورزشكاران 
ايرانى هم مثل ساير كشورها بخاطر 

بارش باران به دردسر افتادند.



یکشنبه  ۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۲ محرم ۱۴۴۶ / ۲۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۰

منطقه ۱۵ در جایگاه نخست مدیریت مصرف برق بین مناطق 
شهرداری  اصفهان

مدیر منطقه 15 شــهرداری اصفهان گفت: این منطقه در رده موفق ترین مناطق کلان شهر اصفهان 
قرارگرفته است و از جمله دلایل موفقیت آن، تمهیداتی همچون احداث دو نیروگاه برق خورشیدی 

با ظرفیت ۷5 کیلوواتی است که موجب تولید بیش از 1۴۰ مگاوات برق در طول سال می شود.
هوشــنگ نظری پور در گفت وگو با »ایمنا«، با بیان اینکه امروزه مدیریت و صرفه جویی در مصرف 
انرژی به ویژه برق به یکی از دغدغه های اساسی در دنیا تبدیل شده است، اظهار کرد: مدیریت در 
مصرف برق و انرژی به یک وظیفه همگانی برای همه افراد جامعه تبدیل شــده است، زیرا بحران 

مصرف بی رویه برق، آب و انرژی یکی از مشکلات جامعه امروز است.
وی افزود: با بهینه ســازی مصرف برق می توان گام مثبتی برای کاهش آلودگی محیط زیســت، 

جلوگیری از گرم شدن بی رویه زمین و پایین آوردن هزینه های مصرف انرژی برداشت.
مدیر منطقه 15 شهرداری اصفهان با اشاره به اقداماتی که موجب شد منطقه 15 شهرداری اصفهان 
بهترین عملکرد را در مصرف برق داشته باشــد، ادامه داد: تعویض موتور آب نماهای سطح منطقه، 
اصلاح و بهینه سازی سیستم روشنایی پارک های منطقه از جمله پارک های سلمان، شریعتی، الفت، 
پارک لاله در محله ابر، ورودی پارک بزرگ کوثر خوراسگان تا مزار شهدای گمنام از جمله مکان هایی 
بود که در طول سال گذشته از باکس نوری جدید و کم مصرف با نوردهی بالا مجهز و موجب کاهش 

مصرف در سطح منطقه 15 با هزینه حدود ۳۰ میلیارد ریال، شده است.
نظری پور گفت: یکی دیگر از اقدامات مهمی که پس از ســال ها در این زمینه صورت گرفته است، 
تجهیز ساختمان اداری شهرداری منطقه 15 با دســتگاه دیزل ژنراتور با اعتبار 1۰ میلیارد ریال بوده 

است که در مواقع ضروری و مانورهای کاهش مصرف برق مورد استفاده قرار می گیرد.
وی تصریح کرد: طبق اعلام مدیریت بهینه سازی شهرداری اصفهان درباره شهر خورشیدی و توسعه 
انرژی تجدید پذیر، منطقه 15 شــهرداری اصفهــان در رده موفق ترین مناطق کلان شــهر اصفهان 
قرار گرفته اســت، از جمله دلایل موفقیت در این زمینه تمهیداتی همچون احداث دو نیروگاه برق 

خورشیدی با ظرفیت ۷5 کیلوواتی موجب تولید بیش از 1۴۰ مگاوات در طول سال می شود.
مدیر منطقه 15 شهرداری اصفهان ضمن درخواست صرفه جویی در حامل های انرژی از شهروندان 
تأکید کرد: با صرفه جویی و مصرف بهینه برق می توانیم از این پیک مصرف از روزهای گرم سال عبور 

کنیم و این صرفه جویی، موجب رفاه حال همه هموطنان خواهد بود.

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان خبرداد؛

افزایش ۳۵ درصدی نرخ سرویس مدارس اصفهان در سال 
تحصیلی جدید

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان از افزایش ۳5 درصدی نرخ 
سرویس مدارس این کلان شهر برای سال تحصیلی پیش رو خبر داد.

محمد پرورش در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: سال گذشته ۴۶ شرکت حمل ونقل دانش آموزی 
در امر سرویس مدارس فعالیت داشتند که در ســال جاری با توجه به بررسی عملکرد آنها و تعلیق 
سه شرکت و اینکه دو شرکت موفق نشدند نسبت به ارائه ضمانت نامه اقدام کنند، ۴1 شرکت در سال 
تحصیلی جدید فعالیت خواهند کرد. وی با اشــاره به افزایش ۳5 درصدی نرخ سرویس مدارس 
اصفهان در سال تحصیلی جدید افزود: با توجه به شرایط تورم و گرانی سوخت، قطعات و لوازم خودرو 
به نظر می رسد این افزایش قیمت منصفانه باشد. مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه درخواست سرویس در مدارس شــهر اصفهان تنها باید در سامانه 
سفیر مهر ثبت شود، گفت: روال حال حاضر شهر اصفهان متفاوت تر از سایر شهرها است و این تفاوت 
در ساماندهی سرویس مدارس و نظارت هوشمند بر عملکرد شرکت ها است، در حالی که سازمان 

تاکسیرانی شهرهای بسیاری به موضوع سرویس مدارس ورود نمی کنند.

مدیر ناژوان شهرداری اصفهان خبر داد

اجرای پروژه های محله محور در »جلالان«

مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان گفت: پروژه های محله محور در محله 
جلالان ناژوان کلید خورده اســت، همچنین اجرای بعضی پروژه ها در 
سال جاری با رویکرد ساماندهی و بهسازی، محرک توسعه و زیباسازی 

در دستور کار مدیریت ناژوان قرار دارد که به زودی عملیاتی می شود.
به گزارش »ایمنا«، مهدی قائلی با حضور در مراســم ســوگواری امام 
حسین )ع( محله جلالان ناژوان در جمع اهالی این محله از کلید خوردن 
پروژه های محله محور در محله جلالان ناژوان خبر داد و اظهار کرد: در 
محافل مختلفی کــه خدمت اهالی محل بودیــم، قول هایی به اهالی 
داده شد، از جمله اجرای پروژه روشنایی بوستان محله جلالان، نصب 
المان های شهری شامل نیمکت، ســطل زباله و لوازم ورزشی حرکت 
درمانی در این بوستان، ساماندهی جداره ها و دیواره های موجود اراضی 
ضلع شــمالی معبر جلالان از ورودی کندرو اتوبان شهید حبیب اللهی، 
ساماندهی و رفع دغدغه شــهروندان در موضوع مشاغل و کارگاه های 
غیر مجاز از ورودی کندروی اتوبان شــهید حبیــب اللهی و نصب لوازم 
ترافیکی در محل های پر خطر برای ایمن ســازی کــه به لطف خداوند 
و همت همــکاران در ادارات تخصصی مربوطه مدیریت ناژوان ســال 

گذشته اجرا شد.
وی افزود: تعداد محدودی از المان های بازی کودکان نیز تا پایان مرداد 

سال جاری برای بوستان محله جلالان به منظور استفاده کودکان تهیه 
و نصب خواهد شد.

مدیر ناژوان شهرداری اصفهان ادامه داد: اجرای بعضی پروژه ها در سال 
جاری با رویکرد ساماندهی و بهسازی، محرک توسعه و زیباسازی در 

دستور کار مدیریت ناژوان قرار دارد که به زودی عملیاتی خواهد شد.
قائلی با بیــان اینکه احداث ســاختمان خدمات شــهری و انبارهای 
مدیریت ناژوان، در دستور کار قرار دارد، گفت: پروژه های روکش آسفالت 
و زیرســازی و آســفالت معابر اصلی محله جــلالان و اجرای محوطه 
ورزشــی چند منظوره محله جلالان نیز با توجه به ابلاغ طرح تهیه شده 
و مصوبه آن در بودجه 1۴۰۳ پیش بینی شــد که با اصلاح بودجه مورد 
نیاز با تأیید و تصویب شورای اسلامی شــهر اصفهان در مرحله انتخاب 

پیمانکار و اجرا است.
وی تصریح کرد: پروژه زیباسازی و شاخص سازی ورودی و دسترسی 
مســجد محله جلالان نیز در مراحــل نهایی تهیه و ابلاغ طرح توســط 
سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان است که به محض وصول طرح در 

دستور کار اجرا قرار خواهد گرفت.
مدیر ناژوان شــهرداری اصفهــان افزود: پروژه های همجــوار از جمله 
محوطه سازی چنار مرتضی علی و ادامه آســفالت محله تا خیابان باغ 

فردوس نیز در دست برنامه ریزی اجرا اســت، این موضوع آغازی بر 
پروژه های محله محور در محله جلالان محســوب می شــود که پس 
از چند سال با حمایت ســتادهای مربوطه مدیریت شهری و اعضای 
شورای اسلامی شــهر اصفهان آغاز شده اســت و در سال های آتی نیز 

ادامه خواهد داشت.
قائلی ضمن تشــکر از همراهی و صبوری اهالــی محله جلالان ناژوان 
به لحاظ بعضی مشکلات ایجاد شــده پیرو کثرت حضور شهروندان و 
گردشگران برای استفاده از مراکز تفریحی، گردشگری و عرصه ناژوان 
در تعطیلات گذشته پایانی ســال 1۴۰۲ و روزهای ابتدایی سال 1۴۰۳، 
تعطیلات عید سعید فطر و در نهایت روزهای پایانی هفته، خاطرنشان 
کرد: با همفکری و اقدامات صورت پذیرفته سال به سال شاهد کاهش 
مشکلات و ترافیک مربوط به خیابان الفت و معابر محله جلالان هستیم 

که این روند ادامه خواهد داشت.
وی گفت: با همکاری مؤثــر معتمدان محلی و همــکاران من در اداره 
برنامه ریزی و ســرمایه انســانی مدیریت ناژوان، بودجه پیشنهادی 
ســال آتی )1۴۰۴( جهت تکمیــل پروژه ها و پیش بینــی پروژه های 
 جدید با اســتفاده از نقطه نظرات مــردم و اهالی محل مشــخص و

پیشنهاد داده خواهد شد.

رئیس ستاد اربعین شــهرداری اصفهان گفت: عملیات نصب سایه بان به طول 
1۰۰۰ متر در محدوده پایانه مرز چذابه )محل گذر از مرز( در راستای خدمت رسانی 
شایسته و جلوگیری از گرمازدگی مردم از چند روز گذشته آغاز و تعدادی مبلمان 

و سیستم خنک کننده در این مسیر جانمایی شده است.
سیدمهدی عسگری در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به تعداد اعزامی های شهرداری 
اصفهان به شــهر کربلا اظهار کرد: هم زمان باید حدود ۳1۰ پاکبان در شــهر کربلا 
داشته باشــیم، اما این تعداد به صورت شــیفتی )دو مرحله ای( پس از 1۰ تا 15 
روز )در صورت خســتگی( تعویض می شوند و ممکن اســت به بیش از 5۰۰ نفر 

نیز برسند.
وی با اشاره به زمان آغاز اعزام ها افزود: شرایطی برای اربعین سال جاری اعلام 
شده است؛ به طور مثال داوطلبان باید متأهل، دارای دو تا سه فرزند، زیارت اولی 

و جزو نیروهای درجه یک شهرداری باشند.

رئیس ستاد اربعین شهرداری اصفهان تأکید کرد: این شرایط به شهرداری مناطق 
پانزده گانه این کلان شهر اعلام شده اســت و آنها نیز نیروهای مشمول را معرفی 

کرده اند و گزینش کارکنان منتخب از سی ام تیر سال جاری آغاز شده است.
عسگری گفت: از پانزدهم مرداد سال جاری استقرار نیروها در مرز چذابه و شهر 
کربلا انجام می شود و تا نهم شهریور ســال جاری باید مشغول خدمت رسانی به 

زائران و شهر باشیم.
وی ادامه داد: با توجه به عملکرد شهرداری این کلان شهر و تصمیم گیری وزارت 
کشــور، مرز چذابه جزو مرزهای بین المللی کشــور اســت، از این رو با توجه به 
حساسیت موضوع حدود ۳۰۰۰ هزار متر زمین تحویل شهرداری این کلان شهر شده 
و مرحله دیوارکشی ساخت آن در حال تکمیل است، همچنین یک ساختمان و دو 
سوله در این محدوده احداث خواهد شد و تا پایان سال جاری شاهد بهره برداری 

از آن خواهیم بود.
رئیس ستاد اربعین شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: برای اربعین سال جاری 
توانایی اسکان شبانه 5۰۰ نفر در مرز چذابه وجود دارد، همچنین تجهیزاتی به این 

پایانه اعزام شده است.
عسگری گفت: عملیات نصب ســایه بان به طول 1۰۰۰ متر در محدوده پایانه مرز 
چذابه )محل گذر از مرز( در راســتای خدمت رســانی شایســته و جلوگیری از 
گرمازدگی مردم از چند روز گذشته آغاز شده است، همچنین تعدادی مبلمان و 

سیستم خنک کننده در این مسیر جانمایی شده است.
عسگری گفت: نظافت شهر اصفهان زبان زد عام و خاص است، از این رو امیدواریم 
با همکاری شهرداری این کلان شهر، شــاهد تحول عظیمی در نظافت شهر کربلا 
 باشــیم و با برگزاری برنامه های فرهنگی نیز، شــهر کربلا در مســیر شهر پاک 

حرکت کند.

رئیس ستاد اربعین شهرداری اصفهان خبر داد

نصب سایه بان در محدوده پایانه مرز چذابه توسط شهرداری اصفهان

ی  پروژه ها اصفهان گفت:  شهرداری  ناژوان  مدیر 
محله محور در محله جلالان ناژوان کلید خورده است، 
همچنین اجرای بعضی پروژه ها در سال جاری با رویکرد 
ساماندهی و بهسازی، محرک توسعه و زیباسازی 
 در دستور کار مدیریت ناژوان قرار دارد که به زودی

عملیاتی می شود

قاسم زاده مطرح کرد؛

  »رینگ پساب« گام  زیرساختی شهرداری برای کاهش
تنش آبی در اصفهان

شهردار اصفهان گفت: شهرداری این کلان شهر علاوه بر شبکه آب آشــامیدنی، شبکه دیگری به نام 
»آب های خاکستری« به طول 1۰۰ کیلومتر در شهر ایجاد می کند که این طرح به عنوان »رینگ پساب 
شهر« اجرا می شود که یکی از گام های اساسی و زیرساختی شهرداری برای کاهش تنش آبی و آینده 
شهر است. به گزارش »ایمنا«، علی قاسم زاده در برنامه رادیویی »سلام اصفهان« اظهار کرد: یک برنامه 
1۰ ساله تا سال 1۴1۰ پیش بینی شده است که در حال حاضر در سال سوم آن قرار داریم، در این راستا 
طبق پیش بینی باید تا سال 1۴1۰ تمام نیاز شهرداری اصفهان به برق از طریق انرژی خورشید تأمین 
شود. وی با بیان اینکه هفته گذشته جشن تأمین 1۰ درصد برق مصرفی شهرداری اصفهان از انرژی 
خورشیدی برگزار شد که طبق زمانبندی به افق 1۴۰۲ رسیدیم، افزود: این مقدار تا پایان سال جاری به 
۲۰ درصد افزایش پیدا خواهد کرد و تا سال 1۴1۰ تمام نیاز شهرداری که شامل پارک ها و معابر تحت 
اختیار مدیریت شهرداری، منابع انرژی برای تقسیم آب میان فضای سبز، ساختمان های اداری است، 
از این طریق تأمین می شود. شهردار اصفهان تصریح کرد: تا سال 1۴1۰ شهرداری به حدود ۲5 مگاوات 
برق نیاز دارد، به همین منظور طرح تحولی در تأمیــن منابع وجود دارد که در تولید و مصرف تغییراتی 
ایجاد می شود. قاسم زاده با بیان اینکه اصفهان نخســتین شهری است که دو شبکه آب در آن وجود 
خواهد داشت، گفت: علاوه بر شبکه آب آشامیدنی، شهرداری اصفهان شبکه دیگری به نام »آب های 
خاکستری« به طول 1۰۰ کیلومتر در شهر ایجاد می کند که این طرح به عنوان »رینگ پساب شهر« اجرا 
می شود. وی با بیان اینکه رینگ پساب از طریق آنتنی ها به تمام فضای سبز شهر متصل می شود که 
با این اقدام در استفاده از آب های پاک بی نیاز می شویم و از آب های خاکستری استفاده می کنیم، 
گفت: این طرح فقط شبکه آبیاری نیست، زیرا در کنار آن تصفیه خانه های متعدد، مخازن ذخیره آب 
وجود دارد که گام مؤثری در صرفه جویی آب آشامیدنی و زیرزمینی و ایجاد امنیت برای آینده فضای 
سبز شهر است تا در معرض تهدید و آسیب جدی قرار نگیرد. شهردار اصفهان با بیان اینکه لوله هایی که 
در حال حاضر کنار خیابان ها دپو شده است، برای ایجاد شبکه آب های خاکستری است، ادامه داد: 
این اقدام یکی از گام های اساسی و زیرساختی شهرداری برای آینده شهر است تا بتوانیم این تنش 
آبی را به حداقل برسانیم. قاسم زاده خاطرنشان کرد: عملیات اجرایی احداث 1۰۰ کیلومتر رینگ اصلی 
پساب در سال جاری به پایان می رسد، در گذشته آبیاری فضای سبز از طریق تانکرها انجام می شد که 
پس از بهره برداری از این رینگ حذف و یک شبکه مهندسی شده و متصل به تصفیه خانه ها راه اندازی 
می شود. شهردار اصفهان خاطرنشــان کرد: تصفیه خانه هایی در حال احداث است که تعدادی از آنها 
بهره برداری شده است و تعدادی دیگر تا پایان سال جاری به طور کامل به بهره برداری می رسد که مخازن 

و تصفیه خانه های این حلقه، شبکه آب های خاکستری را تشکیل می دهند.

 برگزاری همایش شعر عاشورایی »خیمه خورشید« 
در منطقه ۱۱ اصفهان

مدیر منطقه 11 شهرداری اصفهان از برگزاری همایش شعر عاشــورایی خیمه خورشید با حضور 15 
شاعر در فرهنگ سرای دانش خبر کرد. مهدی غلامی در گفت وگو با »ایمنا« اظهارکرد: همایش شعر 
عاشورایی خیمه خورشید با حضور 15 شاعر از شاعران ولایی و آئینی و اجرای آقای محمد خادم و با 
حضور دوستداران شعر و ادب و شهروندان و با حضور حجت الاسلام حسین محمدی، امام جمعه غرب 
اصفهان در فرهنگ سرای دانش برگزار شد. وی افزود: این برنامه با مشارکت انجمن ادبی شایان و با 
دعوت از شاعران و همنشینی آنان زیر خیمه خورشید و در ساحت مقدس شعر، همراه با ملائک اندوه 
دل های شکسته بر مصائب عظیم عاشورا و قیام آقا اباعبدا... الحسین )ع( را از اشک قلم های عرشی 
به روایت نشستند. مدیر منطقه 11 شهرداری اصفهان تصریح کرد: این مراسم با حضور و شعرخوانی 

اساتید و شاعران، نواهای محرم و سخنرانی امام جمعه غرب اصفهان برگزار شد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

  »اصفهان کارت« 
در آستانه ۱۳ سالگی

سرپرســت اصفهان کارت شهرداری اصفهان 
گفت: حدود 1۳ سال از آغاز پروژه »اصفهان 
کارت« در شهرداری اصفهان می گذرد و انواع 
ســرویس ها و ابزارهای پرداخت، میلیون ها 
کارت عمومــی و شخصی ســازی شــده در 
قالب های پرسنلی، کارت منزلت و سایر موارد 
به عنوان ابزار پرداخت الکترونیکی در اختیار 
شهروندان قرار گرفته است. محمد فتحی در 
گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه برند »اصفهان 
کارت« فعالیت خود را از سال 1۳۹1 آغاز کرد، 
اظهار کرد: شــهرداری اصفهان به منظور ارائه 
خدمات مطلوب شهروندی به شهروندان این 
برند را راه اندازی کرد. وی افزود: این خدمت در 
ابتدا تنها با استفاده از کارت در حوزه حمل ونقل 
عمومی از جملــه اتوبــوس و پارکینگ های 
سطح شهر قابل استفاده بود و از سال 1۳۹۴ 
ســرویس های رفاهی خود را به منظور ارائه 
خدمات رفاهی به کارکنان شهرداری اصفهان 
و سازمان ها و شرکت های وابسته، فعال کرد. 
وی تأکید کرد: این برند همچنین با توســعه 
زیرساخت ها به سازمان ها و شرکت های خارج 
از مجموعه شــهرداری ارائه داده شد. فتحی 
با بیان اینکه پس از آن نیز ســرویس QR و 
اپلیکیشــن اصکیف در اصفهان کارت فعال 
شــد و در حال حاضر کارت های منزلت فعال 
در سطح این کلان شهر از طریق اصفهان کارت 
ارائه می شود، افزود: سرویس بلیت های تک 
ســفره مترو و بلیت ورودی مراکز فرهنگی و 
تفریحی نیز با استفاده از زیرساخت QR به 
صورت متمرکز در حال ارائه  است.وی گفت: 
شهرداری اصفهان با راه اندازی سامانه مدیریت 
پرداخــت الکترونیکی در این کلان شــهر، از 
پیشگامان استفاده از خدمات الکترونیکی و 
هوشمند با کاربردهای وسیع برای شهروندان 
اصفهان بــزرگ )اصفهان و شهرســتان های 
همجوار( بوده اســت. فتحی گفت: در حال 
حاضر، ســرویس های اصفهان کارت شامل 
پلتفرم های آفلاین، اکانتی، اعتباری، پلتفرم 
کیف پول، اپلیکیشن اصکیف و پلتفرم تولید 

QR است.

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان از جانمایی و صدور ۸5۰ مجوز نصب ســازه های فلزی ویژه عزاداری ایام محرم سال جاری در 
سطح این کلان شهر خبر داد. 

مصطفی مرادیان نژاد در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: اداره کل پیشگیری و رفع تخلفات شهری اصفهان از ابتدای محرم سال جاری تاکنون نسبت به صدور 
مجوز برپایی موکب و خیمه عزاداری اقدام به جانمایی حدود ۸5۰ مکان، جانمایی سازه داربست برای نصب بنر، خیمه عزاداری و ایستگاه صلواتی کرده است. 
وی افزود: در این راستا با توجه به درخواست ها بهترین محل برای برپایی موکب ها جانمایی می شــود تا از بروز گره های ترافیکی جلوگیری شود. مدیرکل 
پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان گفت: در راستای تعظیم شعائر اسلامی و اقامه عزای سید و سالار شهیدان به هیئت های حسینی امکاناتی 

همچون آب، برق و بعضی پشتیبانی های لجستیکی از طرف شهرداری داده شد. 
مرادیان نژاد افزود: برای افزایش شور و حال حسینی، خودروهای گشتی این اداره کل با حضور در محل موکب ها و خیمه ها در صورت وجود درخواست از طرف 
هیئت ها به عنوان رابط بین شهرداری اصفهان و هیئت ها نقش آفرینی و به عزاداران حسینی خدمت می کنند. وی تصریح کرد: هیئت ها و موکب داران با ورود 
اطلاعات و ثبت درخواست خود به سامانه »میز خدمت« برای دریافت مجوز مراسم ملی و مذهبی یا برپایی ایستگاه صلواتی و نصب سازه داربست اقدام و 

پس از دریافت پیامک تأیید نهایی، مجوز لازم را از سامانه میز خدمت دریافت می کنند.
مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شــهری شــهرداری اصفهان تأکید کرد: جلوگیری از بروز گره های ترافیکی و جانمایی مکان مناسب برای برپایی خیمه و 

ایستگاه صلواتی جهت استفاده مردم و پذیرایی بهتر توسط موکب داران از مزایای این سامانه است.
مرادیان نژاد بیان کرد: خدمت گذاری به هیئت های مذهبی و عزاداران حســینی برای مجموعه شــهرداری اصفهان عزت و افتخار اســت و در همین راستا 

راهنمایی های لازم به هیئت ها برای رعایت موارد ایمنی و روان سازی ترافیک محل توسط مأموران پیشگیری و رفع تخلفات شهری ارائه شد.

صدور ۸۵۰ مجوز نصب سازه های فلزی ویژه محرم ۱۴۰۳ در شهر اصفهان



   

مدیر درمان تأمین اجتماعی اســتان اصفهان گفت: سازمان تأمین 
اجتماعی در حوزه درمان در دولت سیزدهم یکی از موفق ترین خدمات 
خویش را ارائه کرده است و نشانی و مستند این کار، توسعه فیزیکی و 

کیفی است که در استان های مختلف شاهد آن هستیم.
دکتر رجالی ادامه داد: به طور میانگین توسعه هایی که در این دولت 
در 3 ســال اخیر رخ داد  با ۱۰ ســال پیش قابل مقایسه نیست. در 
استان اصفهان هم اکنون حدود ۴۰  پروژه در حال اجرا و طراحی است 
که ۱۰ پروژه آن با حدود ۵۰۰ میلیارد تومان هزینه و بودجه در دســت 
اجرا است و با توجه مجوز ساخت بیمارستان ۵۰۰ تختخوابی شهرک 
کشــوری با پیش بینی بودجه حدود 9۰۰۰میلیارد تومان در دســت 
طراحی و مناقصه اســت و حدود ۵ پروژه در دست شناسایی و تهیه 
زمین است که با توجه به مصوبه هیئت مدیره ان شاءا... پس از تهیه 

زمین این پروژه ها آغاز و اجرا خواهد شد.
وی اضافه کرد: حجم پروژه ها در اســتان اصفهان فقط در 3 ســال 
اخیر بسیار زیاد هست و در رابطه با 3 پروژه ای که اخیراًافتتاح شده 
و شــروع به کار کرده؛ توضیح داد اولین پروژه آزمایشگاه بیمارستان 
حضرت فاطمه الزهرا)س( نجف آباد با متراژ ۵۴۰ متر که در طی سال 
های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ با اعتبار مبلغ ۱3 میلیارد تومان ساخته شده است. 
پروژه بعدی پروژه ای ســی یو بیمارستان حضرت فاطمه زهرا)س( 
با  متراژ 3۲۴  متر در سال ۱۴۰۰آغاز شد و در پایان سال ۱۴۰۲ با مبلغ 
حدود ۱۰ میلیارد تومان به اتمام رسید و پروژه سوم؛ هتلینگ بخش 
بستری داخلی بیمارستان دکتر شریعتی اصفهان با متراژ ۶9۰ متر که 
از فروردین ماه ۱۴۰۲ اغاز شد به مبلغ حدود ۱۱ میلیارد و در خردادماه 

۱۴۰3 پایان یافت.
مدیر درمان تأمین اجتماعی اســتان اصفهان اضافه کرد: در مجموع 
حجم پروژه ها در این ۲ ســال اخیــر یعنی ســال  ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ چه 
آنهایی که در حال اجراســت و چه آنهایی که در مناقصه است حدود 
۲۰.۰۰۰ میلیارد تومان است که نشان دهنده توسعه بسیار زیادی است 
که در بحث درمان مستقیم در استان اصفهان اتفاق افتاده و مدرکی 
است که نشان می دهد نگاه مدیر عامل محترم و دولت سیزدهم در 
توســعه خدمت رســانی به مردم بوده و باید خدمات عملیاتی شده 

و اجرا شــود. در پایان دکتر رجالی اظهار امیدواری کــرد و گفت: ان 
 شاءا... بیشتر پروژه هایی که در دســت اجرا است تا نیمه اول ۱۴۰۴ 

به بهره برداری می رسد.

لزوم توجه ویژه به استان اصفهان
مدیر کل هماهنگی استان ها تأمین اجتماعی گفت: استان اصفهان 
 با 3 بیمارستان ، ۲8 مرکز درمانی ، ۴۴ شــعبه و ۱۵ کارگزاری حدود
 7۲ درصد بیمه شدگان تحت پوشش سازمان تأمین اجتماعی را به 
خود اختصاص داده است؛ یعنی از مجموع ۵ میلیون و 3۰۰ هزار نفر، 
3 میلیون و 8۰۰ هزار نفر در این استان تحت پوشش سازمان تأمین 
اجتماعی هستند و از این منظر ۴۰ پروژه که دکتر رجالی اشاره کردند 
ستاد را امیدوار می کند که خدمت به ذیحقش می رسد خدماتی را که 
در استان ارائه می شود در 3 بیمارستانی که فعالیت درمانی گسترده 
ای با ۴۰3 تخت بیمارستان دکتر شــریعتی و ۱۱۵ تخت بیمارستان 
فاطمه الزهرا)س( نجف آباد و همچنین ۲۵۶ تخت دربیمارســتان 
غرضی دارد  و شــاهد رضایتمندی بالای 9۰ درصــد مخاطبین، بیمه 

شدگان و مستمری بگیران هستیم.
دکتر اکبر پوراشاره کرد: بررســی آمار رضایتمندی موجب خوشحالی 
اســت و از دکتر رجالی و تیم درمان تشــکر و قدردانی می کنم. این 
رضایتمندی حاصل کار جهادی اســت و همچنین همکاران بیمه ای 

جناب آقای حاجی کاظمی که مطالبات سازمان را در جذب مطالبات 
نزدیک به ۴7 شعبه در سطح اســتان  و در قالب نرمی که ابلاغ شده 

بود محقق کردند.
این مقام مســئول خاطرنشــان کرد: مناطق بیمــه ای را به صورت 
کارشناسی بررســی کنیم این انتظار می رود از ۵ میلیون و 3۰۰ هزار 
نفر جمعیت یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر بیمه شده اصلی در این استان 
وجود دارد باید خدمات بیمه ای بیشــتری برای افرادی که از تأمین 
اجتماعی خدمات می گیرند انجام شود تا جذب بیمه شده بیشتری 

داشته باشیم.
همچنین دکتر اکبرپورگفت: فرصت های خوبی در اصفهان برای کار 
و تلاش وجود دارد. اصفهان جزو استان های برتر در بسیاری از حوزه 
 ها می باشد. ضریب پشتیبانی پشــتوانه استان 3/۴ است؛ یعنی از

 ۴/۲ میانگین کشوری کمتر است؛بنابراین، با تقویت ضریب پشتیبانی 
به سمت به توسعه خدمت برویم.

اکبر پور با اشــاره به اضافه شــدن ۲۰۰ قلم دارو به فارماکوپه دارویی 
سازمان گفت: اکنون با کمترین مشکل روبه رو هستیم و در این بخش 
رضایتمندی 9۲ درصدی وجود دارد از این رو از حوزه درمان تشــکر و 

قدردانی می کنم.
 نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی نیز گفت: به دلیل 
علاقه مندی به ســازمان تأمین اجتماعی در جلسه حاضر شدم نکته 
جالب در این جلسه این بود که مدیرعامل سازمان اظهار کرد باتوجه 
به بدهی هایی که در سازمان موجود بود بدهی جدید توسط سازمان 
تولید نشده است  و از مسئولین اجتماعی در سطح کشور وهمچنین 
از مدیران اســتانی تشــکر و قدردانی کــرد. در ادامه بخشــی گفت: 
ازمسئولین تقاضا دارم که نگاه ویژه به اســتان اصفهان شود. مراکز 
درمانی اصفهان صرفاً به شهروندان اصفهانی تعلق ندارد و محل رجوع 
استان های دیگر به خصوص از چارمحال و خوزستان می باشد که در 
آمارها دیده نشده است که با مجموع بیمه شده های استان این رقم 
نزدیک به9۰ درصد می رسد که این امکانات کفاف بیمه شدگان عزیز را 
نمی دهد و علی رغم تلاش شبانه روزی گله مندی هایی داریم که امید 

است با نگاه ویژه سازمان به استان شاهد کاهش آلام مردم باشیم.

یکشنبه  ۷ مرداد ۱۴۰۳ / ۲۲ محرم ۱۴۴۶ / ۲۸ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۴۰
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معاون امور توانبخشی سازمان بهزیستی استان اصفهان با بیان اینکه برنامه ریزی برای ارتقای سطح 
توانمندی  افراد دارای معلولیت از وظایف حوزه توانبخشی است، گفت: تلاشمان این است زمینه حضور 
معلولان را در جامعه فراهم کنیم، مجموع تمام فعالیت های انجام شــده در چند سال اخیر قابل توجه 

بوده و رشد چشمگیری داشتیم.
پژمان پورشعبانان در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: برنامه ریزی برای ارتقای سطح توانمندی های افراد 
دارای معلولیت از وظایف حوزه توانبخشی است، هدف این است که با مجموعه اقداماتی که در زمینه 
آموزش، تأمین تجهیزات و وسایل توانبخشی، ارائه خدمات توان پزشکی، استفاده از مراکز توانبخشی 
شــبانه روزی و روزانه انجام می دهیم، بتوانیم امکان دریافت خدمات مناسب و حضور فعال معلولان 

در جامعه را فراهم کنیم.
وی درباره اقدامات سازمان بهزیستی استان اصفهان در حوزه توانبخشی معلولان افزود: اقداماتی که 
در دفاتر مراکز شبانه روزی، مراکز روزانه و دفتر پیشگیری از معلولیت ها و تلفیق اجتماعی معلولان به 
تناسب نیازهای معلولان صورت می گیرد، شامل پرداخت مستمری ها، حق پرستاری، معافیت سربازی، 

تحصیل دانشجویان، برنامه های توانمندسازی و خرید و توزیع وسایل کمک توانبخشی است.
معاون امور توانبخشی سازمان بهزیستی اســتان اصفهان ادامه داد: علاوه بر اقدامات دفاتر مرتبط با 
بهزیستی، پیگیر جلسات ستاد مناسب سازی، تشکیل دبیرخانه شورای سالمندان و هماهنگی جلسات 
شورای سالمندان استان اصفهان هستیم، همچنین کارگروهی برای پیگیری قانون جامع حمایت از 

حقوق معلولان تشکیل شده است.
پورشعبانان با بیان اینکه نقص عضو، ناتوانی جســمی و معلولیت از موانع حضور فعال و مطلوب افراد 
معلول در سطح جامعه است و سازمان بهزیستی موظف است این موانع را رفع کند که تمام برنامه ها و 
اقدامات این سازمان نیز در همین راستا برنامه ریزی می شود، عنوان کرد: تلاش مان این است زمینه 

حضور معلولان را در جامعه فراهم کنیم.
وی اضافه کرد: در تلاش برای تغییر و رفع موانع فرهنگی همچــون دیدگاه های ناصحیح افراد درباره 
معلولان و ناتوانی آنها و آگاه کردن عموم افراد جامعه نســبت به توانمندی معلولان هســتیم، ســعی 
می کنیم با مشارکت سازمان های مربوطه بتوانیم موانع فیزیکی موجود بر سر راه معلولان را رفع کنیم تا 

آنها بتوانند با ورود به عرصه های گوناگون جامعه، نقش اجتماعی خود را به خوبی ایفا کنند.
سرپرست معاونت توانبخشی بهزیستی استان اصفهان درباره فرایند رشد و پیشرفت این اقدامات در 
چندسال اخیر تصریح کرد: مجموع تمام فعالیت ها و اقدامات انجام شده قابل توجه بوده و طرح های 
مختلفی ارائه و اجرایی شــده که موجب تقویت و تســهیل ارائه خدمات توانبخشی و توان پزشکی به 
معلولان شده است، نسبت به سال های گذشته فرایند رشد چشمگیری داشتیم، اگرچه همچنان نیاز 
معلولان بیشتر از خدماتی است که در حال ارائه است، امیدواریم بتوانیم با برنامه ها و اقدامات پیشرو 

در حد توان نیازهای آنها را رفع کنیم.

در حالی که وضعیت آســفالت آزادراه قم- کاشــان خراب و بحرانی اســت 
گزارش های مردمی خبر از افزایش عوارض آزادراه قم- کاشان می دهد.

نرخ عوارض برای خودروی سواری در این آزادراه که سابق مبلغ ۶۵۰۰ تومان 
بود طی روزهای اخیر به مبلغ8۵۰۰ تومان افزایش یافته است.

موضوع جالــب توجه اینکه نــرخ عوارض بــرای افرادی که قصد ســفر به 

روستاهای منطقه نیاسر و مشهد اردهال از اتوبان کاشــان راوند را دارند نیز 
باید عوارض کاشــان تا قم را پرداخت کنند، علت این موضوع این اســت که 
دوربین های عوارضی در آزادراه کاشــان- قم قبل از فرعی راوند نصب شده 
است و همین موضوع موجب تحمیل هزینه سنگین و بیهوده به شهروندان 

کاشانی می شود.

عوارض آزادراه  کاشان-قم ۳۰ درصد گران شد
آزادراهِ خراب و گران!

معاون امور توانبخشی سازمان بهزیستی استان اصفهان:
رشد چشمگیر اقدامات سازمان بهزیستی برای 

توانمندسازی افراد دارای معلولیت

شركت توزیع برق استان اصفهان

آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای

شركت توزیع نیروی برق استان اصفهان 

 امور تداركات و انبارها

شركت توزیع برق استان اصفهان در نظر دارد خدمت مورد نیاز خود به شــرح ذیل را از طریق مناقصه عمومی دو مرحله ای به پیمانکار واجد صلاحیت 
واگذار نماید.

شماره مناقصهموضوع مناقصهردیف
تاریخ بازگشایی 
پاكات مناقصه

ساعت بازگشایی 
پاكات مناقصه

مبلغ ضمانتنامه 
)ریال(

۱
مناقصه طرح های کلان و سیم 

۰۸/۳۰5,۱۰۰,۰۰۰,۰۰۰ صبح۲۶۸۷/۱۴۰۳۱۴۰۳/۰5/۳۱به کابل شهرستان نایین

۲
مناقصه طرح های کلان و سیم 

۰۸/۴55,۴۰۰,۰۰۰,۰۰۰ صبح۲۶۸۸/۱۴۰۳۱۴۰۳/۰5/۳۱به کابل شهرستان سمیرم

۳
مناقصه طرح های کلان و سیم 

۰9/۰۰۶,۴۲۰,۰۰۰,۰۰۰ صبح۲۶۸9/۱۴۰۳۱۴۰۳/۰5/۳۱به کابل شهرستان شهرضا

مدت دریافت اسناد مناقصه: از روز دوشنبه مورخ ۱۴۰3/۰۵/۰8 تا ساعت ۱9:۰۰ شــنبه مورخ ۱۴۰3/۰۵/۱3 بصــورت الکترونیکی و از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(

مدت تحویل پیشنهادات: از روز شنبه مورخ ۱۴۰۳/۰5/۱۳ تا ساعت ۰۸:۰۰ صبح روز چهارشــنبه مورخ ۰5/۳۱ /۱۴۰۳ بصورت الکترونیکی و از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(

محل تحویل پیشنهادات: سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(
تضامین مورد قبول: پیشنهاددهندگان مكلفند معادل مبلغ سپرده شركت در مناقصه را بصورت ضمانت نامه بانكی معتبر یا فیش واریزی به حساب 
جاری سپهر صادرات به شماره ۱۰۵۰۴۲۵۲۲۰۰۵ ویا اوراق مشارکت بی نام تضمین شده بانک ها و دولت با قابلیت بازخرید قبل از سررسید)موضوع 
قانون نحوه انتشار اوراق مشارکت( نام شركت توزیع برق استان اصفهان ارائه دهند. به پیشنهادات فاقد سپرده، مخدوش و سپرده های كمتر از میزان 

مقرر و چك شخصی ترتیب اثر داده نخواهد شد. 
سایر توضیحات: 

۱- هزینه درج آگهی مناقصه در صفحات داخلی روزنامه های نصف جهان و زاینده رود به عهده برنده مناقصه می باشد.
۲- داوطلبان می توانند جهت كسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۱3-۶۲73۰۱۱ 3 داخلی ۴۲7۴ و ۴۲7۵ واحد مناقصات تماس حاصل نمایند.

3- اسناد و مدارك و اطلاعات این مناقصه از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir قابل دسترسی میباشد 
وهمچنین آگهی این مناقصه در سایت پایگاه ملی مناقصات ایران به آدرس  http://iets.mporg.ir و سایت شركت توزیع برق استان اصفهان به 

آدرس WWW.epedc.ir قابل دسترسی می باشد. 
۴- به پیشنهادات فاقد مهر و امضاء و یا مبهم و مشروط و مخدوش و یا بدون سپرده معتبر و یا لاك گرفته شده با لاك غلطگیر و یا پیشنهاداتی كه پس 

از تاریخ تعیین شده واصل گردد مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.
5- کلیه فرایند مناقصه بصورت الکترونیکی و از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( انجام خواهد گرفت اما ارسال سپرده شرکت در 

مناقصه بصورت لاک و مهر شده قبل از برگزاری مناقصه الزامی است. 
۶- آدرس: اصفهان خیابان شریعتی – شرکت توزیع برق استان اصفهان– دبیرخانه

 7- لازم اســت مناقصه گــران در صورت عــدم عضویــت قبلی، مراحــل ثبت نام در ســایت تــدارکات الکترونیکــی دولت )ســتاد( به آدرس
 www.setadiran.ir و دریافت گواهی امضای الکترونیکی راجهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس ۱۴۵۶

 

شرکت عمران شهرجدید بهارستان در نظر دارد اجرای پروژه خود به شرح زیر را ازطریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد( به شرکت های واجد صلاحیت واگذار نماید، 
لذا باتوجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه اعم از دریافت اسناد تا پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 
به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهدشد.لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام درسایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی 

جهت شرکت در مناقصه را محقق سازند.کلیه اسناد مناقصه گر که در سامانه بارگذاری می گردد می بایست دارای مهر و امضاء الکترونیکی )دیجیتالی( باشد
مناقصه گران درصورت نیازبه اطلاعات بیشــتردرخصوص اســناد مناقصه و ارائه پاکت الف )ضمانتنامه( و نحوه مهر و امضاء الکترونیکی )دیجیتالی(  اسناد و بار گذاری 
پاکت های )ارزیابی کیفی و الف و ب و ج( در سامانه ستاد به آدرس بهارستان بلوار امیرکبیر مراجعه یا با شــماره تلفن 5 الی۳۶۸۶۱۰9۰ – ۰۳۱ امور فنی و اجرایی - تماس 

حاصل نمایند. )توجه: مناقصه گران می بایست به دقت شرایط مناقصه را مطالعه نمایند(
لازم به ذکر است ملاک بررسی اسناد مناقصه گران سامانه ستاد و امضاء و مهر دیجیتالی می باشد اطلاعات تماس سامانه ستادجهت انجام مراحل عضویت درسامانه: مرکز 

تماس ۱۴5۶ دفترثبت نام:۸۸9۶9۷۳۷ و ۸5۱9۳۷۶۸

موضوع مناقصهشماره مناقصهردیف

حداقل 
گواهینامه 
صلاحیت 
پیمانکاری

مبلغ برآورداولیه )ریال(

 مبلغ 
ضمانت نامه 

بانکی شرکت در 
مناقصه)ریال(

مدت 
پیمان 
به ماه 

گشایش پاکت ارایه پیشنهاددریافت اسناد 
ارزیابی کیفی

۱۲۰۰۳۰۰۱۳5۲۰۰۰۰۶

پروژه عملیــات اجرای 
آسفالت معابر و جداول 
و بلوک فرش در ســطح 
شــهر بهارســتان ) فاز 
و خیابان هــای  ۲ و۳ 
اراضی غرب(- )مناقصه 
یک مرحلــه ای همراه با 

ارزیابی کیفی( 

حداقل پایه 
5 رشته

راه و ترابری
۳۲۶,۶۷۳,۱۲9,5۳5۱۶,5۰۰,۰۰۰,۰۰۰۱۲

تاساعت 
۱۲ مورخ

۱۴۰۳ / ۰5 / ۱۸

تاساعت 
۱۲ مورخ

۱۴۰۳ / ۰۶ / ۰۳

ساعت۱۰ 
مورخ

۱۴۰۳ / ۰۶ / ۰۸

۲۲۰۰۳۰۰۱۳5۲۰۰۰۰۷

عملیات اجــرا و احداث 
مدرسه ۱۲کلاسه متوسطه 
دور دوم همراه با سالن 
ورزشی محله گلبهار-۱۲۲ 
در شــهر جدید بهارستان 
)مناقصه یک مرحله ای 

همراه با ارزیابی کیفی(

حداقل 
پایه 5 رشته 

ابنیه
۳۶۶,۶۶۳,۰۸5,۸۳۴ ۱۸,5۰۰,۰۰۰,۰۰۰۱۲

تا ساعت 
۱۲ مورخ

۱۴۰۳ / ۰5 / ۱۸

تا ساعت 
۱۲ مورخ

۱۴۰۳ / ۰۶ / ۰۳

ساعت۱۰ 
مورخ

۱۴۰۳ / ۰۶ / ۰۸

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای همراه با ارزیابی 
کیفی شرکت عمران شهر جدید بهارستان

م الف: ۱۷۵۹۴۵۸
شرکت عمران شهرجدید بهارستان

مدیر درمان تأمین اجتماعی استان اصفهان خبرداد:
۴0 پروژه در بخش درمان تأمین اجتماعی اصفهان در حال اجرا و طراحی است 
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